
TISKOVINA
Poštnina plačana pri pošti 3102 Celje

ZAGORJE, 
TRŽNICA POD URO 

(03) 56 - 25 - 430

TRBOVLJE, 
TRG SVOBODE 20 
(03) 56 - 25 - 432

ODPIRALNI ČAS:8h - 19h 
SOBOTA:8h - 13h

VLJUDNO VABLJENI!



mazoa
Pooblaščeni prodajalec in serviser vozil Mazda, prodaja rabljenih vozil, avtokleparstvo, avtoličarstvo, mešanje barv, rent-a-car, najem avtodoma

AVTOHISA KRŽIŠNIK Zagorje
Selo 65, 1410 Zagorje ob Savi 
tel: 03 56 64 729 fax: 03 56 68 359 
www.avtohisa-krzisnik.si

LL£
DVE LETI ZASTONJ !

"Financiranje pol sedaj - pol čez dve leti - brez obresti!" 
Izkoristite najugodnejše plačilne pogoje 

pri nakupu nove Mazde.
Ponudba velja za kompaktno Mazdo 2, 

agresivno Mazdo 3, športnika po duši Mazdo 6 
in vsestransko Mazdo B2500.

Uradna poraba goriva oglaševanih modelov: 4,5-10,8 1/100 km; uradna emisija C02: 119-257 g/km

f=N/V4
FOTO WEISS1896 \

Trt»ovij e 1996 *

SUPER AKCIJA !!! 1.-16.6. 2005 
DIGI POTKE 10x14 IZ VSEH DIGI MEDIJEV 

SAMO 45 SIT
IZDELAVA FOTOGRAFIJ IZ FILMOV V POL URE !!! 

ODPRTO: NON-STOP 8-19h, SOBOTA 8-12h 
TEL: 03/56 34-115

MOŽNOST NAKUPA NA UGODEN KREDIT 
NAJVEČJA IZBIRA NOVE SPOMLADANSKE 

KOLEKCIJEmuon
SINCE 1925

Prodajalna Gosposka 3, Celje 
tel.: 03 490 04 90 

Ob priložitvi kupona vam

priznamo 1 0% popust!

MOŠKO, ŽENSKO IN OTROŠKO SPODNJE 
1 PERILO, PIŽAME

,

mmcTCKs d,o,o.

L
Prodajalna Cankarjeva 4, Celje 

tel.: 03 493 07 10 
Ob priložitvi kupona vam

priznamo 10% popusti J
i



OSREDNJA
KNJIŽNICA

OfeUlj

KAZALO 0

UVODNIK
Narava kar kliče po telesni 
dejavnost. Ne samo narava. Z 
vseh strani nas bombardirajo tudi 
mediji z različnimi sestavki v stilu:
S športom in rekreacijo do zdrave 
starosti, Razgibajmo življenje...
In jim seveda pritrjujemo v duši, 
ko pa bi morali nasvete uresničiti 
v praksi, nam zmanjka volje. Da 
je gram prakse vreden več kot 
tona zapisov, pa tako vemo.
Opazujem nekatere ženske, s 
katerimi vadimo jogo... Nadvse so navdušene, ko že po nekaj urah 
ugotovijo blagodejne učinke - vzdržijo pa le nekaj mesecev ali celo samo 
tednov... in se opravičujejo z vsemi mogočimi izgovori, kako ne 
utegnejo... Pred dobrimi dvajsetimi leti, ko smo hodili po neki sindikalni 
liniji smučat na Češko, sem prvič stopila na tekaške smuči. Navdušena 
sem se prijavila že prvi teden po vrnitvi na maratonski tek, prvo akcijo 
tekmovanja za kaveljce in korenine... Skoraj dvakrat starejši so me 
prehitevali na vsakem ovinku. V enem izmed popotniških nadaljevanj v 
Zasavcu pišem o osemdesetletni Mariji iz Brežic, ki ji netrenirani 
dvajsetletniki ne sežejo niti do kolen...
Na splošno lahko rečemo, da je v Zasavju dobro poskrbljeno za športno 
dejavnost. V Zagorju imajo 56 športnih klubov in društev, v Trbovljah 35, 
v Hrastniku 26. Če pa bi prešteli število članov, na število prebivalstva 
gotovo ni zadovoljivo. Te dni je bila namreč na radiu oddaja o številu 
odsotnosti z dela. 35.000 do 40.000 tisoč bolniške je vsak dan v Sloveniji. 
Smo nad evropskim povprečjem. Verjetno pa ne gre samo za 
zdravstvene težave. Ljudje ne čutijo povsod pripadnosti do podjetja, kjer 
delajo in si tako zdravstvene težave izmišljujejo...Že samo malo hitrejši 
sprehod po gozdu pa bi lahko povrnil malo veselja do 
življenja...Pisarniško delo povzroča deformacije hrbtenice, predvsem v 
vratnem delu. Samo malo usmiljenja do svojega telesa je potrebno imeti, 
da bi se večkrat na dan ustrezno pretegnili. Mi pa raje gledamo zviška 
na Japonce in redke Slovence, če telovadijo med službo.
Zato bi rekla, da je zelo pomembna vzgoja za športno dejavnost, ki se 
začne že pri dojenčkih.Veliko doto dajo svojim otrokom starši, ki jim uspe 
te vrednote že v zgodnjem obdobju vcepiti za vse življenje...

Fanči Moljk

Zasavc-a izdaja Grafika Gracer d.o.o., Lava 7b, 3000 Celje, 
tel. 03 54 52 666, fax 03 54 73 166.
Glavna odgovorna urednica: Marta Hrušovar. Uredniški odbor: 
Stanislava Radunovič, Peter Motnikar, Fanči Moljk, Anton Šutar in 
Simona Solina. Redakcija se zaključuje ob ponedeljekih ob 12.00 uri. 
Prodaja, trženje in tisk: Grafika Gracer, Celje.
Tiskano en dan pred izidom v nakladi 2000 izvodov.
Naslov uredništva: Zasavc, Cesta zmage 3,1410 Zagorje ob Savi
Telefon: 03 56 64 250, Faks: 03 56 64 494
GSM: 031 880 158, komerciala: 040 267 411
E-mail: hruski@siol.net
E-mail: zasavc@email.si
http://zasavc.gajba.net
Zasavc je štirinajstdnevnik, izhaja ob četrtkih. Letna naročnina je 
6.750,00 SIT, polletna 3.240,00 SIT.
Naročnina za tujino je 81 EUR ali druga valuta v protivrednosti. V ceno 
je vračunan 8,5 % DDV.
Odpoved naročnine sprejemamo v pisni obliki po obračunskem obdobju. 
Nenaročenih rokopisov in fotografij ne honoriramo in ne vračamo. Brez 

dovoljenja urednika ponatis člankov ni dovoljen.

KAZALO: STKAN:

Trbovljska 
občinska proslava S
V Hrastniku se 
(nič ne) dogaja 9
Novice iz
GL in GESŠT 12
Blagor za 
oči in ušesa 16
Brodarji 18
30 let
DPD Trbovlje 24
Prvojunijski
nagrajenci 26
Varno v 
prometu 34
Predpočitniško
Upanje 35
Skriti in odkriti
Zasavc 39
Mefistova
razmišljanja 42

NASLEDNJIČ SE SNIDEMO 23. JUNJA 2005

naslovnica:
Naj nam bo oproščeno - vse ne gre na eno! 
Dogajanja v praznično delovnih Trbovljah

9. rožnik 2005
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POLITIČNE STRASTI 
SE UMIRJAJO

Župan trboveljski, Bogdan Barovič, sicer član SNS, ki 
praznujejo prvi dan v juniju občinski praznik v spomin na 
borbeno preteklost, se je v drugem junijskem dopoldnevu 

sestal z novinarji.

Odgovarjal je na vprašanja predstavnikov medijev in preden je 
odhitel »po obveznostih« in predal besedo podžupanu Metodu 
Kurentu in sodelavcem, je posebej poudaril, daje sodelovanje 
z ministrstvi, na državnem nivoju, zelo dobro. Tudi 
medobčinsko sodelovanje ni zanemarljivo in raven se ves čas 
dviga. Zasavski poslanci so se že sestali na Kumu in ustanovili 
Klub zasavskih poslancev z namenom, da v državnem zboru 
enotno nastopajo in drug drugega podprejo v prizadevanjih za 
boljše... Seveda je tudi delo občinskega sveta dosti boljše, kot 
je bilo in komisije in svetovalne skupine postorijo veliko dela. 
Mnenje župana Bogdana Baroviča o delu v občinskem svetu je 
zelo pozitivno, saj opaža, da so politične strasti izgubile ogenj 
in žar.
Vprašanja novinarjev so se nanašala na življenje in delo v mestu. 
Lastništvo športne dvorane v Polaju še ni urejeno, vendar je ta 
trenutek na potezi druga stran, saj je delno dvorana, tako kot 
cela srednja tehnična šola, v lasti države.
Spominsko obeležje prisilno mobiliziranim v nemško vojsko, 
ki je našlo mesto na spomeniku borcem NOB, še vedno buri 
duhove. Umirilo jih bo mnenje in ocena instituta za sodobno 
zgodovino in zahteve oziroma pogoji avtorice. Zupan bo 
upošteval njuno rešitev. Poudaril pa je, da je popolnoma 
nesmiselno pregovarjanje obeh strani in celo grožnje, kaj kdo 
bo in kaj ne bo storil... Stroka bo povedala, spomenik pa je v 
lasti občine.
Spanec mnogim kratijo tudi tovornjaki oziroma njihova 
parkirišča. Nekaj nesporazumov »na parkirišču v Bevškem«, 
ki to, po mnenju župana, sploh niso bili, je v veselje in 
zadovoljstvo vseh, urejenih. Divjemu parkiranju tovornjakov 
pa še ne vidi konca.
Ob okrnitvi tržnega prostora so prodajalci dobili dovoljenje za 
»štante« na parkirišču pri Delavskem domu...
Rana trboveljske nekdaj cvetoče industrije je tudi Orodjarna, 
ki pa »zaradi« župana in njenega dolga do občine, ne bo šla v 
stečaj, druga pesem pa je odločitev poravnalnega senata, ki ima 
pa negativno mnenje. Odločitev bo »prevagalo« večinsko 
mnenje upnikov.
Obrtna cona bo v oktobru 2005 na razpolago, ker bodo dela 
končana.
Občina Trbovlje je kljub predvidenim problemom z likvidnostjo, 
do sedaj s financami dobro zvozila brez kratkoročnega kredita, 
s katerim ima namen reševati situacijo v slučaju nelikvidnosti. 
Kredit bo seveda najela pri banki - najugodnejši ponudnici. 
Daje bila na programu prireditev bolj »hrupnega« značaja, saj 
oldtimerji niso premogli dušilcev zvoka, ravno na dan mature 
iz angleščine, je nesrečen slučaj, o katerem pa občino ni nihče 
opozoril.
In.. .tudi.. .spet se odpirajo vrata, ki jih je sili razmer zaprla. S 
pobratenim Lazarevcom se spet vzpostavljajo stiki na 
gospodarskem in političnem področju. S francoskim 
Sallauminesom pa so tako in tako živi...
In kaj bi bilo brez zdravice za praznik?

OBČINSKI OTROŠKI 
PARLAMENT

Trbovlje, 2. junij 2005. V sejni sobi Občine Trbovlje je zasedal 
otroški parlament sestavljen iz šolarjev Trboveljskih osnovnih 

šol. Udeleženci so spregovorili na temo »Trbovlje danes«.
Otroci so ugotovili, da je center mesta onesnažen. Menili so, 
da sami ne morejo veliko vplivati na razmere v mestu. Park 
bi moral biti po njihovem mnenju večkrat očiščen. 
Samokritično so tudi menili, da na področju varovanja okolja 
manjka ozaveščenosti tako med odraslimi kot tudi med otroci. 
Prisotnost droge je vse večja. Na vsakem koraku in ob vsaki 
uri dneva je mogoče videti mlade ljudi, ki se tako ali drugače 
ukvarjajo z drogo. Posredovanje otrok v tem primeru je 
nemogoče. Težave z drogo, kot menijo otroci, izvirajo iz 
družinskih razmer in vzgoje.
Svoja razmišljanja so mladi posvetili tudi dilemi, kam po 
osnovni šoli. Nekateri so prepričani, da beg iz Trbovelj ni 
prava rešitev.
»Potrebno je ostati tu in dati svoj prispevek k izboljšanju 
stanja,« je menil eden izmed otoških parlamentarcev.
Drugi pa je dejal: »Ostali bomo, če nam bo mesto imelo kaj 
ponuditi. Če ne, bomo prisiljeni poiskati možnosti tam kjer 
so.«

Sodelujoči so še predlagali, da se ob dokončnem zaprtju 
rudnika v Trbovljah v eni izmed jam uredi rudarski muzej.
Za mladino je v Trbovljah premalo glasbenih točk. Predvsem 
si želijo več raznolikosti na glasbenem področju.
Kritično so mladi spregovorili tudi o javnem mestnem 
prevozu.
Podžupan Metod Kurent je odgovarjal na vprašanja mladih 
politikov in njihove izpostavljene dileme. Govoril je o 
ekoloških vprašanjih in planiranem reševanju te problematike 
v občini. Pojasnil je problem javnega prevoza in o ekonomski 
neupravičenosti večjega števila avtobusov glede na število 
potnikov.
Izrazil je tudi upanje, da bodo v bodočnosti v Trbovljah boljše 
možnosti za zaposlovanje mladih, izobraženih kadrov, ki bodo 
tako imeli motiv za življenje in delo doma...

MaH

9. rožnik 2005
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SLAVNOSTNA PRVO JUNIJSKA PUIRFJHTLV
Na predvečer 1. junija, občinskega praznika Občine Trbovlje, so v Delavskem domu na osrednji slovesnosti podelili letošnje

prvojunijske nagrade in naziv častnega občana.
Bogdan Barovič, župan Občine Trbovlje, je v svojem govoru 
poudaril, da je značaj prebivalcev mesta izoblikoval čas skozi 
desetletja in stoletja, ko so se rudarji borili z naravo in družbenimi 
razmerami v katerih so živeli. Uporništvo in trma sta zaznamovala 
tukajšnje ljudi. Tudi v zadnjih letih je bilo tako: »Štirinajst let 
smo v samostojni državi Republiki Sloveniji. Doživeli smo veliko 
v teh letih, pa smo še vedno tu; trmasti, močni, vztrajni, krepki. 
Bogati po duši in telesu. Ponosni smo na svoj rod knapov in 
kovinarjev, kulturnikov in politikov, gospodarstvenikov in 
športnikov, pameti v glavi akademikov, študentov, dijakov in 
osnovnošolcev, ekologov, gozdarjev in učiteljev. Ponosni smo 
na vse, ki imajo Trbovlje radi in v njem živijo, v dobrem in tudi 
v slabem.. .Mi, v Trbovljah, ne bomo imeli slabših cest od drugih. 
Ne bomo niti minute za drugimi. Tudi, če nam je, Trboveljčanom, 
včasih zastal dih, smo nadaljevali in v zgodovini vedno dosegli 
cilj...Trboveljčan je vedno obljubo držal in vedno od drugih 
zahteval, da tudi drugi držijo obljube, če ne, je Trboveljčan vedno 
pokazal pest in moč. Moč v veri in prepričanju, da zahteva 
pošteno plačilo....«
Minister za promet in zveze Janez Božič je zaželel veliko uspehov 
občankam in občanom Trbovelj in orisal predviden razvoj

prometne infrastrukture v mestu in izboljšanje cestne povezave 
z Ljubljano. Krožišče in spremljajoči cestni objekti bodo 
omogočali varnejšo vožnjo po mestu in zagotavljali večjo varnost 
pešcem. Celoten projekt naj bi bil, po besedah ministra, dokončan 
v letu 2007.
Minister za delo Janeza Drobnič je v pisni obliki pozdravil občanke 
in občane Trbovelj ter izrekel čestitke tudi vsem nagrajencem 
ob občinskem prazniku. Voditeljica Mateja Grošelj je nato 
prebrala še seznam županov in podjetnikov, ki so ob prazniku 
občine Trbovlje poslali čestitke županu ter vsem občankam in 
občanom. Na Trbovlje se je spomnil tudi predsednik vlade Janez 
Janša.
Ob občinskem prazniku občine Trbovlje sta bili podeljeni dve 
prvojunijski nagradi.
Župnik Marijine kapele v Trbovljah, Franc Mlakar je prejel 
nagrado za izjemen prispevek pri ohranjanju kulturne dediščine 
in pri obnovi sakralnih objektov.
Društvo invalidov Trbovlje je prejelo nagrado za večletno 
uspešno delo na posebnih področjih družbenega življenja. 
Častni občan mesta Trbovlje pa je v letu 2005 postal Tine

Lenarčič. Tine Lenarčič je vse svoje življenje podaril Trbovljam 
in družbenemu življenju v njem. Kot velik prijatelj narave je že 
od leta 1938 postal član Planinskega društva Trbovlje. Kar 34 
let je bil tajnik društva. Poleg tega je v društvu opravljal še druge 
odgovorne naloge in funkcije. Celo življenje je bil Tine Lenarčič 
povezan s kulturnim življenjem v občini. Leta 1963 ga najdemo 
med ustanovitelji likovnega društva RELIK. Najbolj pa je Tine 
Lenarčič zadolžil sedanje in bodoče rodove s svojim delom na 
literarnem in publicističnem področju.
Svečana prireditev je bila obogatena s kulturnim programom na 
preprosti sceni, ki je spominjala na povezavo med delavskim 
poreklom Trboveljčanov in njihovim nenehnem hrepenenjem po 
znanju in kulturi.

Besedilo: M.A.Š.

•W

ZAGORJE OB SAVI
V Zagorju ob Savi so se 26. maja 2005 zagorski občinski 

svetniki sestali na 21. redni seji. Med drugim so obravnavali in 
potrdili predlog Odloka o zaključnem računu proračuna Občine 

Zagorje ob Savi.

Zaključni račun je prisotnim predstavila Majda Drnovšek, vodja 
oddelka za javne finance v Zagorju. V letu 2004 so občinski 
svetniki dvakrat obravnavali in sprejeli rebalans občinskega 
proračuna. Prvič se je to zgodilo 24. maja 2004, drugič pa 13.12. 
2004. Pri tem pa seje obseg proračunskih sredstev spremenil le 
za 3,5%. Prihodki proračuna Občine Zagorje ob Savi v obdobju 
od 1.1. 2004 do 31. 12. 2004 so bili realizirani v višini 
1.970.083.448, 00 sit, kar je za 0,5% manj kot je bilo planirano z 
rebalansom in za 3,9% več kot v letu 2003. Proračunski odhodki 
so bili v letu 2004 realizirani v višini 2.066.865.844,00 sit ali 98,1% 
od načrtovanih. Tekoči del proračuna po namenih je bil realiziran 
99,7%, investicijski pa 95,2%.
Občina Zagorje ob Savi je v decembru 2004 najela dolgoročni 
kredit v višini 118 mio tolarjev za pokritje investicije adaptacije 
in izgradnje prizidka OS Vina Skvarče.
Svetniki so v pobudah in vprašanjih spregovorili (Iztok Živko 
LDS) o problematiki športa v Zagorju s poudarkom na 
neusklajenosti financiranja nogometnega kluba Zagorje in 
zagorskih košarkarjev.
Janez Grobelšek (LDS) je seznanil svet z informacijo občanov, 
da je nekdo pognojil Euro park z gnojnico, kar je povzročilo v 
okolici neznosen smrad.
Anton Koban (SDS) je predlagal obnovo spomenika rudarjenju 
v Zagorju.
Župan Matjaž Svagan je prisotne obvestil, da je v občini »padla« 
odločitev o usodi zagorskega bazena. Trenutno poteka faza 
pridobivanja dokumentacije za ureditev bazena in okolice. 
Obnovljen in preurejen objekt bo po besedah župana imel za 
občane Zagorja poletno zimski pomen.

Besedilo: M.A.Š.
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TRBOVELJSKI SMOUX
PROSLAVA IN PODELITEV - je bila uspešno izpeljana! 
IGRIŠČE PARTIZAN - prenovljeno...

KRUŠNA PEČ V RUDARSKI KOLONIJI NA TEREZIJI - 
tudi
IN DVIGALO Z VHODNO AVLO V ZDT - se blešči v 
steklu...

ENAJSTIČ
V malce oblačnem sobotnem popoldnevu so se na 
nogometnem igrišču ŠD Rudar Trbovlje zbrala brhka dekleta 
iz Slovenije in tudi s Hrvaške. Skupaj tristopetdeset deklet, 
ki plešejo v mažoretnih skupinah v Kranjski gori, na Jesenicah, 
v Kamniku, Radovljici, Trebnjem, v Slavonskem Brodu, 
Kočevju, Kranju, Medvodah, Levcu in v domačih Trbovljah 
je pokazalo svoje spretnosti na 11. državni reviji mažoretnih 
skupin. »Predskupina« na njihovem očem in ušesom 
prijetnem početju je bila Delavska godba Trbovlje s krajšim 
promenadnim koncertom.

NOHŠIHT...
...je seveda bil! Ni, da ni! Z Zasavci so rajali (skoraj) vsi 
zasavski prebivalci in se (zasoljeno) tudi najedli.. .in napi(zdi)li.

SVOBODA in UN’S TRBOVL
Prepevali po moško so v Domu Svobode Trbovlje.

NOGOMETNA TEKMA in BASEBALL -

SLAVNOSTNA AKADEMIJA
v čast dvema jubilantoma, Stojanu Batiču, kiparju, klenemu 
osemdesetletniku in Alojzu Zupanu-Vuju, poskočnemu 
sedemdesetletniku, glasbeniku na celi črti, je tudi bila - zelo 
svečana, zelo obiskana in nepozabna...

POLAJ
Bolje se je godilo vsem športnim plezalcem v dovrani na 
Polaju, čeprav v soboto še ni bilo dežja, ampak Športno društvo 
Triumf je »ziheraš«.

TEREZIJA
Medtem je bilo za tenisače, ki so se pomerili na 
Tradicionalnem teniškem tumiiju dvojic na igrišču Teniškega 
kluba Trbovlje, vreme naravnost idealno - no, morda jim je 
malo ponagajal veter.

DIT-prvojunijski nagrajenec
Seje spet prijateljsko športno srečalo v tekmovanju v pikadu, 
streljanju z zračno puško, balinanju članov društev invalidov 
domačinov in pobratimov iz Cerknice, Ptuja, Škofje Loke, 
Pirana

m
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SLIKARSKA RAZSTAVA 

ČLANICE KLIJRA RORILNIII VEŠČIN
Ponedeljek, 30. maja 2005. Ko smo pred tremi leti ostali brez 
prostora za treninge, smo po spletu srečnih naključij prišli v 
prostore katere so včasih uporabljali rudarji. Že po prvem 
stiku s tem prostorom smo začutili, da to ni običajna stavba. 
To je prostor iz katerega so odhajali na delo v rudnik in se iz 
njega vračali naši starši, bratje, stari očetje. Nekateri se iz 
rudnika niso nikoli vrnili k svojim domačim, vsi pa so trdo 
delali in tako preživljali svoje družine. Vse te misli so v hipu 
šle skozi naše možgane, zato nam je bilo prvo vodilo pri 
prenovi prostorov, da morajo ti prostori ohraniti nekaj 
takšnega, da bo vsakega, ki bo vanje stopil, spomnilo, daje bil 
dolga leta rudnik tisti, ki je omogočal preživetje številnim 
Zagorjanom.
S pomočjo raznih sponzorjev in z ogromnim številom 
prostovoljnega dela naših članov nam je uspelo stavbo 
preurediti v moderen center borilnih veščin. V njem je našlo 
svoj dom, če se lahko tako izrazim, preko 150 članov našega 
kluba. O športnih uspehih tokrat ne bomo govorili, čeprav so 
na zavidljivi višini.
V klubu se zavedamo, daje potrebno naše prostore izkoristiti 
v največji mogoči meri. Pomislili smo na številne dejavnosti, 
s katerimi se ukvarjajo mladi ljudje. Kot smo že omenili, je v 
klubu preko 150 članov, ki se poleg svojega poklica ali šolanja 
ukvarjajo z raznimi dejavnostmi. Tako se je med nami našla 
članica, ki rada in lepo riše. Ker je ravno zaključila prvo 
samostojno razstavo, ki jo je imela v domu starejših občanov 
na Izlakah, smo ji predlagali, da vsaj za en teden prestavi slike 
še v našo »Vašhavo«. Avtorica seje strinjala in tako smo se v 
ponedeljek zbrali, da tudi uradno odpremo prvo razstavo v 
prostorih »Vašhave«, odkar skrbi zanjo naš klub. Upamo, da 
ne bo tudi zadnja. Že takoj naj poudarim, da s to razstavo ne 
želimo posegati na področje organiziranega in strokovnega 
slikarstva, ki je v Zagorju na visokem nivoju, saj nam je jasno, 
da sta zato že dva uveljavljena centra: Delavski dom in galerija 
Medija. S to razstavo želimo dati predvsem spodbudo našim 
članom, ki tako na najboljši način vidijo, da gresta šport in 
umetnost lahko z roko v roki. Mogoče je, da se še kdo ukvarja 
s kakšno dejavnostjo, ki bi jo bilo mogoče predstaviti še 
drugim, a zato nimajo na voljo ustreznega prostora. Kot smo 
že omenili, gre kozi naše prostore tedensko preko 150 članov, 
poleg njih pa še nekaj njihovih prijateljev in staršev. Če vse 
skupaj seštejemo ugotovimo, da lahko razstavo pri nas vidi 
kar lepo število ljudi.
Sedaj pa še nekaj besed o avtorici:
Rojena 08.12.1979 v Trbovljah, že zelo zgodaj odkrije svoje 
»slikarske« sposobnosti, saj so njeni zvezki in beležke polni 
risb in skic, predvsem oblekic, čevljev in podobne 
»garderobe«, namenjene njenim punčkam. Po osnovni šoli 
kljub »nagovarjanju« staršev, da se vključi oziroma nadaljuje 
šolanje na kakšni od oblikovnih ali pedagoških šol (prav zaradi 
teh njenih sposobnosti, saj ji poleg likovnih dejavnosti »leži« 
tudi glasba), nadaljuje šolanje na trboveljski gimnaziji, saj je 
namerava nadaljevati študij prava. Kot alternativo pa v prijavo 
navede tudi študij arheologije in umetnostne zgodovine, z 
risanjem oziroma slikanjem pa bi se ukvarjala zgolj ljubiteljsko.

Po vpisu na Naravoslovnotehniško fakulteto smer geologija, 
se v drugem semestru odloči, da bi morda le izkoristila tal
ent, ki ga ima in v naslednjem letu nadaljuje študij na isti 
Fakulteti, vendar zamenja smer. Odloči se za smer oblikovanja 
tekstilij in oblačil, kjer ima trenutno status absolventa. Vsa 
leta pa ima pri predmetu risanje in slikanje najvišje cene.
Pri ustvarjanju najraje uporablja svinčnik, z barvami pa je 
začela slikati dokaj pozno. Pri slikanju narave najraje uporablja 
zimsko motiviko. Največ njenih slik je »končalo« kot darilo 
ob tej ali oni priložnosti, zato je večji del slik v zasebnih zbirkah 
širom Slovenije, slika izlaške cerkve pa krasi tudi dom 
Danijela Ponda v Nemčiji.
Za konec naj se zahvalim tudi Ivici Bašelj za glasbeno 
spremljavo na citrah. Želimo si, da bi se še kdaj zbrali ob 
podobni priložnosti in da bo »naša Vašhava« postala športni 
in kulturni center Zagorja.

Besedilo in slika: Sašo Vučko

NIJDLOVE GRAFIKE V 
MEDIJSKIH TOPLICAH

V sredo, 01.06.2005 ob 19.00 uri, je bila v hotelu Medijske 
toplice otvoritev razstave grafik Janeza Cudermana-Nudla. 
Ob tej priložnosti je na strokoven način svoja vina v harmoniji 
s kulinariko pripravil priznani vinar iz Goriških brd Walter 
Sirk. Ponujen je bil popoln užitek ob krajšem glasbeno- 
kultumem programu.

MaH
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KUM
Kaj ima bicikel skupnega s krajinskim parkom???
Krajinski park Kum se je predstavil v sončnem in vročem 
majskem sobotnem dnevu. Zrak je migljal od vročine in od 
dobrega razpoloženja, ko so pri Jesenškovih v Završju in uro 
kasneje pri Abunaijevih na Ključevici svečano predali namenu 
označevalno tabo. V podružnični osnovni šoli na Dobovcu je 
bila na ogled razstava fotografij o »Naravi v krajinskem parku 
Kum« in v telovadnici so pripravili prireditev. Občina Trbovlje 
je leta 1996 ozemlje med Savo, potokom Sklendrovcem in 
vrhom Kuma razglasila za krajinski park s številnimi 
naravnimi vrednotami, med katerimi je deset razglašenih za 
naravni spomenik. K veliki naravni pestrosti prispeva tudi 
rastlinstvo in živalstvo v gozdovih in na travnikih tega 
območja. Območje krajinskega parka je pomembno za 
ohranitev evropskih ogroženih vrst in habitatov, zato je del 
evropskega ekološkega omrežja NATURA 2000.
Ko je prvo junijsko nedeljo Kolesarsko društvo Partizan 
Trbovlje organiziralo kolesarski vzpon na Kum, je bilo vreme 
čisto nasprotje prejšnjemu. Se malce bi zahladilo, pa bi jim 
bilo žal, da niso kolesarskega vzpona pustili kar v 
septembrskem terminu. Kolesarji niso prav veliko prebrali 
in mokri so bili tako in tako. MaH

SOVRETOVO NAGRADO 
RODO PODELILI V SAVNI 

PEČI
Sovretovo nagrado, ki jo v Sloveniji vsako leto podelijo za 
najboljše prevajalske dosežke, bodo letos podelili v Zasavju, 
natančneje v rojstni vasi velikega humanista in prevajalca 
Antona Sovreta, v Savni Peči.« Za ta predlog smo se odločili 
zato, ker je letos 120 let, od kar se je naš znameniti rojak 
rodil in bo to ena izmed slovesnosti ob tej obletnici...«je dejal 
predsednik pripravljalnega odbora Marjan Dolanc.

»Predlog smo z veseljem sprejeli,« je dejal predsednik 
Društva slovenskih književnih prevajalcev mag. Štefan Vevar 
ha dogovorih v Ljubljani. Podelitev je navadno konec maja, 
letos pa zaradi odsotnosti predsednika komisije za podelitev 
nagrad nekoliko kasni. Tako bo slovesnost v Savni Peči v 
četrtek, 16.maja 2005. Besedilo in slika: FančiMoljk

SANJE IN RESNIČNOST 
V ČEMŠENIKIJ

V Čemšeniku ni miru. Ali so športni turnirji, koncerti ali pa 
kakšna druga prireditev. V nedeljo 5.6. je bilo kar težko najti 
mesto za parkiranje. Na igrišču je bilo zanimivo in navijaško.

Pod cerkvijo pa so se popoldne zbrali bivši borci, člani 
Turističnega društva in številni gostje. Odkrili so obnovljeno 
spominsko ploščo padlim za svobodo. Program so pripravili 
učenci OŠ Ivana Skvarče PŠ Cemšenik v sodelovanju z Me 
PZ Ladko Korošec iz Zagorja in Prosvetnim društvom 
Cemšenik.

Vnebovzete odvijal koncert pevskih zborov.Program je 
bil pester in kvaliteten. Na samem začetku je pel OPZ Mavrica 
pod vodstvom Marije Zupan. Za njimi so letos prvič nastopili 
člani OPZ Češmin i 
z zborovodkinjo I 
Ireno Hudi. Glavni 
nastopajoči so bili ] 
iz Zagorja: Me PZ 
Ladko Korošec, 
pod mojstrsko^ 
taktirko Tome 
Brezovarja. Začeli 
so priljubljenim 
napevom iz opere |
Nabucco: Na
bregovih Eufrata (Zbor sužnjev), potem pa so s pesmijo 
prepotovali križem kražem naše lepe domovine. Zaključili 
so z Večernim zvonom (Ignacij Hladnik,Anton Medved). Vmes 
so člani PZ župnije Cemšenik poskrbeli za kratek predih 
gostujočih in zapeli dve ljudski.
Me PZ Ladko Korošec je pričel delovati okrog leta 1996, ko
so bili še pevska sekcija PGD Kotredež, od leta 2000 pa
nastopajo kot zbor, ki nosi ime znamenitega sokrajana,
opernega pevca Ladka Korošca. Vsi so pravi ljubitelji lepega
petja. Imajo odličnega zborovodjo Tomo Brezovarja, kije svoje
bogate izkušnje pridobil v Zagorskem oktetu, v komornem
vokalnem sestavu Izvir in kot vodja številnih zborov.
Letošnji koncert je bil drugi po vrsti, ki ga prireja Turistično
društvo Cemšenik. „

Slike m besedno: bt R.
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V HRASTNIKU SE ( NIČ NE ) DOGAJA
ali tretji festival Rdeči revirji

Od srede, 25.maja 2005, do 29.maja, so se v Hrastniku, v 
Prapretnem in Tuq'u vrstile vrhunske prireditve s plesnega, 
glasbenega, lutkovnega, gledališkega področja..., ki se pod 
imenom festival Rdeči revirji dogajajo zadnja tri leta. 
Organizira jih vrhunski plesalec Branko Potočan, domačin, 
ki živi in dela v Ljubljani, zato kakšne cenene robe niti ne 
moremo pričakovati. Seveda pa se večina Hrastničanov sploh 
ne zaveda, kako kvalitetne so predstave, oziroma nimajo do 
njih kakšnega posebnega zanimanja, saj je udeležba vsa ta 
leta dokaj skromna. Po drugi strani pa lahko pogosto 
poslušamo posameznike, ki vedno nergajo: » Pa saj se v 
Hrastniku nikoli nič ne dogaja...«

in

Dnevno se je zvrstilo po pet do sedem predstav. Poglejmo 
nekaj tega po posameznih dnevih.
Žongler Dragan, zadnje čase popularen zaradi nastopa v TV 
oddaji Sanjska ženska, je že v torek na Dolu in v Hrastniku po 
ulicah nakazoval, da se bo nekaj dogajalo. V sredo je festival 
odprl župan Miran Jerič, potem pa je Silvan Omerzu spet 
dokazal, da lahko lutke za odrasle povedo veliko o človeku. 
Zvečer so ljubitelji resne glasbe uživali v Prapretnem s Fake 
Family, kjer je v izvajanju predelanih ljudskih pesmi, zvokih 
italijanskih popevk, španskih romanc,... navdušila celotna 
skupina s pevko Ano Vipotnik na čelu.
V četrtek so se dopoldne podali na vodeni ogled rudnika, 
popoldne pa sta se poleg Dragana na ulici prestavila še plesalca 
sodobnega plesa z Nizozemske. Na svoj račun so prišli tudi 
otroci z lutkovno predstavo gledališča Glej. Pripovedovalci 
Radia Študent pa so svoje rudarske zgodbe pripovedovali na 
vhodu v rudnik Ojstro. Brina Vogelnik, nagrajenka Zlate ptice, 
je zvečer s svojo glasbeno skupino prikazala, kaj je to 
sproščenost, odprtost, drznost, svežina,.. .in seveda kvaliteta.
V petek je z gledališko predstavo razvnel šolske otroke Matjaž 
Pikalo, zvečer pa so v režiji in koreografiji Branka Potočana 
in skupine Fourklor predstavili Ukradeno pesem, s katero so 
gostovali že na številnih festivalih. V Prapretnem seje s svojo 
uglasbeno poezijo spet predstavil Matjaž Pikalo.
Tudi sobota in nedelja sta bili bogati. Lutkovni predstavi Rdeča 
kapica in Sneguljčica, hrastniška godba na pihala, breakdance

show izvrstnih slovenskih skupin iz Trbovelj, Maribora, 
Kamnika, Ljubljane in Celja; plesno gledališki predstavi 
Dušana Teropšiča in Laroque s plesalko Heleno Arenbergovo, 
koncert Janija Kovačiča. V nedeljo je zaključila svojo tridnevno 
delavnico indijskih plesov Teja Reba, multimedijska 
improvizacija Hekla - glasba, ples, govor in video na platnu - 
skupine italijanskih umetnikov pa je bila sploh nekaj 
posebnega. Jararaja, koncert štiričlanske skupine s harmoniko, 
klarinetom, kontrabasom in violino pa je festival zaključila. 
Pred delavskim domom so ustvarili z igranjem in petjem 
prijetno vzdušje, organizatorji pa so ponujali še prigrizek s 
pijačo.
Povejmo še, da so bile vse prireditve brezplačne, 
organizatorju Vitkar zavod pa sta festival omogočila Mestna 
občina Ljubljana in Občina Hrastnik. Partnerji festivala so 
bili: KRC Hrastnik,KS Prapretno in Turje, Rudnik TH, ŠOHT, 
Gledališče Glej in Zavod Bunker.

Slike in besedilo: Fanči Moljk
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ŠE V DRUGO O REGIONALNI INFOPIKI
Ob otvoritvi INFOPIKE, o kateri je bila beseda v prejšnji številki, smo direktorju GZS, Območne zbornice Zasavje, Radu Pergerju 

zastavili nekaj vprašanj in obljubili bralcem tudi odgovore. Obljuba dela dolg, ki ga tokrat izpolnjujemo.
Danes so v trinajstih območnih zbornicah uradno odprli 
strokovne centre - regionalne INFOPIKE za pomoč malim 
in srednjim podjetjem. V svojem govoru ste povedali kako 
pomemben je razcvet malega in srednjega podjetništva. Ali 
menite, da bo nudenje te strokovne pomoči kaj vplivalo na to, 
da se bodo posamezniki lažje odločili, da začno odpirati nova 
podjetja, ki bodo pripomogla k zmanjšanju nezaposlenosti v 
regiji?
Menim, da je odprtje regionalne INFOPIKE pomemben 
prispevek k zborničnemu soustvarjanju spodbudnega okolja 
predvsem za mala in srednja podjetja. Vemo, da predvsem 
mala in srednja podjetja, ki so v začetni fazi svojega delovanja 
in tudi kasneje rabijo podporo od zunanjega poslovnega okolja. 
INFOPIKA Zasavje bo s svojim delom lahko pri tem dala 
koristen prispevek, ki bo motiviral tudi k lažji odločitvi za 
odpiranje novih podjetij v regiji.
V preteklih mesecih ste intenzivno organizirali izobraževanje 
v okviru INFOPIKE. Za posamezna področja je bil različen 
interes. Menim, da bi bila tovrstna izobraževanja koristna 
vsakomur, ki želi biti seznanjen z novostmi in načinom kako 
najučinkoviteje nastopati v posameznih situacijah, ki niso 
vedno najbolj prijetne za podjetja. Ali boste s tovrstnim 
izobraževanjem še nadaljevali?
To izobraževanje je bilo organizirano kot podprojekt v okviru 
INFOPIKE GZS, ki smo ga imenovali INFOPIKA - 
Izobraževanje, s poudarkom »iz prakse za prakso«. Izveden 
je bil pod posebno ugodnimi pogoji za naše člane, saj je bila 
kotizacija za udeleženca (članov zbornice) subvencionirana s 
strani GZS. Glede na to je bil narejen tudi razrez, koliko 
tovrstnih izobraževanj - usposabljanj bi lahko izvedli v 
posamezni regiji. V Zasavju smo od novembra 2004 do aprila 
2005 uspeli izvesti enajst tovrstnih seminarjev/delavnic iz 
različnih poslovnih področij. Udeleženci so bili z njimi zelo 
zadovoljni, kar je pokazala njihova ocenitev. S tem smo 
zaključili prvi paket te oblike izobraževanja preko INFOPIKE. 
Naš interes je, da s tem nadaljujemo, odvisno pa bo od finančno 
vsebinskih pogojev v okviru zborničnega sistema. In če bo 
odločitev, da s tovrstnim izobraževanjem nadaljujemo, bomo 
naše člane o tem pravočasno obvestili.
Danes ste uradno odprli pisarno INFOPIKE, ki bo, kot je bilo 
že omenjeno, odprta vsako prvo in tretjo sredo v mesecu. Ali 
so vaši člani že do sedaj postavljali vprašanja tudi na GZS?

Odzivnost na INFOPIKO GZS je bila tudi iz Zasavja. Zato je 
bilo v interesu naše območne gospodarske zbornice, da bi z 
INFOPIKO Zasavje nadgradili informiranje in posredovanje 
nasvetov našim članom.

' Po kakšnih kriterijih ste se odločali kdo je primeren 
strokovnjak, ki bo pokrival posamezno področje dela?

Ker naj bi pri delovanju regionalne INFOPIKE sodelovali 
posamezni strokovnjaki iz regije, je bil preko INFOPIKE GZS 
objavljen javni poziv k regionalnemu sodelovanju. 
Zainteresirani so svoj interes potrdili s prijavo. S preverjanjem 
preko ustreznih strokovnih služb GZS so bili posamezni

strokovnjaki tudi izbrani.
Kako bi svetovali nekomu, ki rabi informacijo ali nasvet vaših 
strokovnjakov? Naj pošlje svoja vprašanja po internetu na vaš 
naslov nz.zasavje(a)gzs.si. po pošti ali ob uradnih dnevih kar 
direktno pokliče?
Glede informacij in nasvetov strokovnjakov INFOPIKE 
Zasavje na dveh strokovnih področjih smo se dogovorili, da 
je komunikacija v že opredeljenih dnevih, ki jih imenujemo 
Infopikini dnevi (prvo in tretjo sredo v mesecu) telefonsko in 
osebno. Za osebni obisk je potrebna predhodna najava. Zaradi 
lažje organizacije razgovorov prosimo naše člane, da 
predhodno pošljejo izpolnjeno prijavnico na naš faks ali e- 
naslov oz.zasavje@gzs.si. Razgovore bomo razporejali po 
datumu prijave in interesente tudi povratno obvestili. Naše 
člane smo o tem že informirali. Telefonska vprašanja so možna 
seveda ob navedenih dnevih. Sicer pa so umik in kontaktni 
podatki Infopike Zasavje dostopni na spletni strani 
www.gzs.si/infopikazasavje in www.gzs.si/ 
OZ Zasavje_Trhovlje. Za dodatne informacije je vedno možno 
poklicati območno zbornico na tel. 03/56 34 375.
Želimo Vam, da bi INFOPIKA ZASAVJE pomagala premagati 
marsikatero oviro pri delu malih in srednjih podjetij, skupaj z 
vašimi strokovnjaki!
Hvala in prijazno povabilo članom naše zbornice v Infopiko 
Zasavje!

Besedilo: Irena Vozelj

V MEDIJSKIH 
TOPLICAH 

»SPLAVALI«
Izlake - V nasprotju s prejšnjimi leti so v Medijskih toplicah 
na Izlakah letos pohiteli z odprtjem letnega termalnega 
kopališča. S tem so razveselili več kot 1000 obiskovalcev, ki 
so imeli na dan otvoritve v soboto, 28.maja, do 12.ure vstop 
prost. Termalno kopališče na Izlakah, ki sicer lahko v svojih 
treh bazenih z zdravilno termalno vodo sprejme preko 2000 
obiskovalcev, je za vse obiskovalce na otvoritveni dan 
pripravilo presenečenja v obliki animacij, zabavnih iger, 
napitkov ter seveda brezplačnega sladoleda za najmlajše. V 
začetnih dneh je bila temperatura vode od 23 do 25 stopinj 
Celzija, kar pomeni, da so vodo minimalno ogrevali, kar le še 
povečuje njen zdravilni učinek.
Obiskovalce bo vso sezono ob vikendih zabaval DJ Radia RGL, 
poskrbljeno bo tudi za kulinarično ponudbo, pri čemer bo 
poseben poudarek na mehiški prehrani.
Glede na »pasjo vročino«, ki nas po napovedih meteorologov 
čaka to poletje, bodo kopališča vse bolj pogosto zatočišče 
osvežitve željnih. V Medijskih toplicah so z zgodnjim odprtjem 
kopališča potrdili, da so pod novim vodstvom direktorja Mitje 
Klančišaija zavihali rokave.

Besedilo: Peter MOTNIKAR
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NAJEM DVIGALA 21 m
ZA DELO NA VIŠINI

(obžagovanie. barvanje, montaža, čiščenje...)

IZPUŠNI LONCI IN CEVI
PROIZVODNJA IN MONTAŽA

MARN VRANSKO 18B, 3305 VRANSKO 
»«I 03 S7-75 104. mobi: 041 508 653

ELKOPLAST d.o.o.
Bevško 2, Trbovlje, Tel: 56 26 466 in 56 32 860
VSE VRSTE TALNIH IN STENSKIH OBLOG, PREPROG, TEKAČEV, UMETNIH
TRAV - POLAGANJE IN ROBLJENJE
ELKOPLAST DEKOR
Obrtniška 11, Trbovlje, Tel.: 56 28 349
ODEJE, VZGLAVNIKI, VZMETNICE, POSTELJNINE, BRISAČE, ZAVESE,
PRTI, DARILNI PROGRAM

BREZOVNIK DANIEL s.p.
KROVSTVO - KLEPARSTVO 

Selo 3,1410 Zagorje ob Savi, Tel.: 03/56-61-512, 
^ ^ faks: 03/56-68-512, Mob.: 041/492-770

fiSsekra :> Trimo
ART OPTIKA d.d.
Poslovalnica 1420 Trbovlje, Trg revolucije 28d, Tel.: 56 21 253 
Poslovalnica: Zdravstveni dom Trbovlje, Rudarska 21, Tel.: 56 29 041 
'Velika izbira okvirjev za očala'Vse vrste leč za očala domačih in tujih 
prizvajalcev'Etuiji za očala'Povečevalne lupe'Športna in sončna očala 
'Drobna in usnjena galanterija

~~M ETRONIC -KOMET do.o.
Trgovina in turizem, Opekama 5, TRBOVLJE, Slovenija

Tel.: 03/56-33-270

- ženski in moški parfumi od 590,00 sit dalje 
- modni nakit in modni dodatki 

- izdelki iz zlata in srebra 
- ročne ure: otroške, ženske in moške

Nudimo Vam:
- ugodne cene in plačilne pogoje 

- tedenske akcije 
- pestro izbiro izdelkov

Opiralni čas: 
pon-pet: 8-12 in 16 -19 

sobota 8-12

REPUBLIKA SLOVENIJA

MINISTRSTVO ZA OKOLJE IN PROSTOR 
Dunajska c. 48,1000 Ljubljana, Slovenija 

Telefon: (01) 47 87 400 • Telefaks: (01) 47 87 422

Na podlagi 28. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 110/02, 
8/03-popr. in 58/03-ZZK-1) Ministrstvo za okolje in prostor, Direktorat za 

prostor, Urad za prostorski razvoj, vabi na

2. PROSTORSKO KONFERENCO
za državni lokacijski načrt za daljnovod 2x110 kV Beričevo - Trbovlje

ki bo potekala
23. junija 2005, s pričetkom ob 14. uri,

v sejni sobi Ministrstva za okolje in prostor, Direktorata za prostor, Urada za 
prostorski razvoj, Dunajska 21, Ljubljana, v podhodu.

Na prostorski konferenci bodo predstavljeni rezultati primerjalne študije za 
načrtovanje daljnovoda 2x110 kV Beričevo - Trbovlje.
Na prostorsko konferenco so vabljeni zlasti predstavniki lokalne skupnosti, 
gospodarstva, interesnih združenj, organizirane javnosti ter nosilcev urejanja 
prostora.
Gradivo je na vpogled na Ministrstvu za okolje in prostor, Direktoratu za prostor, 
Uradu za prostorski razvoj, Dunajska 21, Ljubljana, vsak delovni dan med 13. 
in 15.30 uro, na sedežih Občin Dol pri Ljubljani, Moravče, Litija, Zagorje ob 
Savi in Trbovlje in sicer v času uradnih ur, in na spletni strani Urada za prostorski

Valentina LAVRENČIČ 

Direktorica Urada za prostorski razvoj
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GESŠT:
EVROPSKI DAV 2005

Mesec maj je sinonim za mladost, kakršno koli že. Se vedno 
mnoge 25.maj spominja na nekdanji Dan mladosti, ki je 
pomenil vrhunec praznovanja mladih v spomladanskem 
mesecu maju...in vse kaže, da se nič, razen imena, ni 
spremenilo. Mladi še vedno praznujejo, na mnoge različne 
načine, le ime praznika dobiva različne vsebine.
Dijaki Gimnazije in ekonmoske srednje šole Trbovlje so tokrat 
v mestnem parku prikazali Evropo v malem. »To je zaključna 
prireditev v okviru projekta Moj dom Evropa, ki ga izvajamo 
že drugo leto...S projektom razvijamo kreativnost in 
ustvarjalnost mladih, krepimo timsko delo in pripadnost šoli 
ter evropskemu prostoru.«

Programje bil pester, barvit in izviren. Vsak »štant« v parku 
je predstavljal eno izmed evropskih držav z njenimi 
značilnostmi, od hrane, pijače do glasbe in umetnosti in še in 
še, odvisno od znanja in domiselnosti skupine dijakov, 
zadolženih za posamezno državo. To je bila vidna podoba, za 
slišno je poskrbel kulturni EvroMix- kulturni maraton z 
recitacijami, petjem, plesom in igro. Manjkalo ni niti 
presenečenj.

Na gimnazijskem igrišču se je med tem časom odvijalo 
evropsko prvenstvo v malem nogometu, evrofinale v odbojki, 
v prostorih šole pa Evrokviz, predstavitev srečanja mladih v 
Luksemburgu in drugim mednarodnih projektov, skeči v tujih 
jezikih in (točno) opoldne je izšla EvroKronika.
Pestro dogajanje je polepšalo tudi jasno in toplo majsko vreme 
in pisani baloni med barvitostjo zastav evropskih držav.

Besedilo in slika:MaH

NASTOP PEVSKEGA ZBORA V AJDOVŠČINI 
Že četrto leto se izmenično obiskujeta Dekliški pevski zbor 
Srednje šole Veno Pilon iz Ajdovščine in Mešani pevski zbor 
Gimnazije Litija. V torek, 10. maja, je naš pevski zbor gostoval 
v Ajdovščini, kjer so imeli skupen koncert, po njem pa prijetno 
druženje s
petjem pred dijaškim domom, kosilom in ogledom Ajdovščine. 
Želja obeh zborov je razviti pevsko sodelovanje tako, da bi skupaj 
preživeli več časa in celo pripravili del programa za koncert.

TEKMOVANJE IZ ZNANJA KEMIJE
V soboto, 7. maja, je v Ljubljani potekalo državno tekmovanje iz 
kemije za Preglova priznanja. Naši dijaki so ponovno dosegli 
nekaj odličnih rezultatov. V kategoriji 1. letnikov je Maša Rome 
osvojila zlato priznanje, v kategoriji 3. letnikov pa je Gregor 
Hostnik osvojil skupno 2. mesto in zlato priznanje, Blaž Parkelj 
pa srebrno in Helena Lukač bronasto priznanje.

DRUGI “OLIMPIONIK” GIMNAZIJE 
LITIJA
Gregor Hostnik se je na osnovi dobrih 
rezultatov na tekmovanjih za Preglova 
priznanja v 1. in 2. letniku ter dobrih 
rezultatov na večkratnem preverjanju lij] 
znanja v tem šolskem letu uvrstil tudi 
na Mednarodno kemijsko olimpiado, ki 
bo letos na Tajvanu.

KROS
Na Dnevnikovem krosu v Šmartnem je sodelovala tudi naša 
gimnazija. Številni dijaki so pri pripravi proge in pri organizaciji 
prireditve sodelovali že dan pred. Dijaki so pripravili tudi 
spremljajoči kulturni program, ki je potekal v uvodnem delu 
krosa in med samim tekmovanjem. Plesna skupina, ki si je nadela 
ime »Simpy the best« in jo sestavljajo dijakinje 2. letnika 
Aleksandra Jerina, Monika Rovšek, Manca Poglajen, Anita 
Biaggio in Anja Koprivnikar, seje predstavila z dvema točkama, 
pevski nastop pa sta imeli dijakinji Dunja Props in Tjaša 
Mahkovič. Na tekmovalni progi so se z vrstnicami pomerile tudi 
naše dijakinje, najboljša med njimi je bila Katja Poterbin z 9. 
mestom v svoji kategoriji. Poleg nje so na krosu tekle še Ana 
Arh, Eva in Tanja Hrastelj, Sabina Roksandič, Špela Ramšak in 
Anita Pevec. Dijakinje so ekipno dosegle 3. mesto.

VERIŽNI EKSPERIMENT
V soboto, 14. maja, je v Cankarjevem domu v Ljubljani potekal 
vseslovenski dogodek z naslovom Verižni eksperiment, ki ga je 
v letošnjem svetovnem letu fizike organiziralo Društvo 
matematikov, fizikov in astronomov. Predstavili so 53 verižnih 
eksperimentov iz vrtcev, osnovnih ter srednjih šol iz vse 
Slovenije. Gimnazija Litija se je predstavila z eksperimentom, 
ki so ga izdelali Gregor Hostnik, David Jakopič in Žan Dušak. 
Verižni eksperiment je dogodek, podoben akcijam podiranja 
dolge kolone domin, le da namesto domin sestavimo zanimive 
fizikalne naprave, ki zapovrstjo prehajajo ena v drugo in 
ustvarjajo verižni dinamični proces: kotalijo se kroglice, prelivajo 
tekočine, nihajo palice, pregorevajo žičke, pokajo baloni, itd. Vse 
skupaj ustvarja dramatično vzdušje svojevrstne gledališke 
predstave o prenosu gibanja in energije.

Kolektiv Gimnazije Litija
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ALEKSU POKEDMK:

Rudarski revirji Zasavja so bili vir 
številnih revolucionaijev, ki so se borili 
za delavske pravice. Njihovo poreklo je 
bilo večinoma komunistično, zato je 
logično, da se je naših krajev oprijel 
naziv Rdeči revirji. Spopad rdečih 
revolucionaijev in njihovih pristašev z 
gorečneži profašistične Orjune 1. junija 
1924 v Trbovljah je odmeval po celi 
takratni Jugoslaviji. Orjuna je po tem 
dogodku začela izgubljati vpliv in se pet 
let kasneje razpustila, revolucija pa je 
dobila svojega mučenca - heroja Franca 
Fakina, ki je bil umorjen tega 
pomladnega dne.

Razglasitev 1. junija za trboveljski 
občinski praznik je bila samo še logična 
posledica prihoda rdečih revolucionarjev 
na oblast. Vsaka oblast si želi črpati 
svojo legitimnost iz dogodkov, v katerih 
je sodelovala in s katerimi se je 
proslavila. Ljudje se želijo poistovetiti s 
herojskimi časi in heroji, ker jim to daje 
trdnost, povezano z vero v boljše 
življenje. Zadovoljuje njihovo potrebo po 
občutenju dobrih starih časov, ko “kruh 
je bil bolj bel, obraz pa bolj vesel”.

To je razlog, da je občinski praznik 
nekdaj gospodarsko cvetočih Trbovelj 
preživel prehod iz socializma v 
kapitalizem, iz totalitarnega 
enostrankarskega v demokratičen 
večstrankarski politični sistem. Pri 
nekdanjih revolucionarjih lahko črpajo 
navdih tudi sodobne prevratniške duše. 
Kot pred 80 in več leti so tudi danes 
revolucionarno naravnani ljudje v 
manjšini. Ravno tako kot v preteklosti 
so tudi danes prevratniki, ker je njihov 
cilj spremeniti družbeno ureditev, za 
katero stojijo oblast, kapitalisti, vojska 
in policija.

Toda ne glede na to revolucionarni duh 
živi naprej. Čeprav je njihov cilj videti 
še tako neuresničljiv, čeprav so deležni 
nadzora, pregona, zapora ali likvidacije 
- bodo revolucionarji vztrajali naprej kot 
heroji nove dobe. Če jih bodo nekaj 
začasno ali trajno utišali, bodo na njihova 
mesta prišli drugi, morda še bolj goreči.

Revolucija bo živela naprej ter se

napajala v žrtvi in krvi herojev. Ko bo 
dozorel čas, bo mobilizirala ljudske 
množice in pometla s tistimi, ki sedaj 
uživajo v zavetju moči in oblasti ter si 
domišljajo, da so nedotakljivi in 
neuničljivi. Trbovlje so lahko 
potencialno močno jedro revolucije še 
zdaj. Socialno stanje ni preveč rožnato. 
Delež brezposelnih je relativno visok, 
delavske pravice so ponekod grobo 
kršene, na srečo je zagotovljen vsaj 
socialni in zdravstveni minimum s strani 
države, čeprav slednji še ne zagotavlja 
dostojnega preživetja.

Res pa je tudi, da je kljub boljšim 
življenjskim in delovnim pogojem kot 
pred 2. svetovno vojno današnji človek 
zaradi razvajenosti in večje mehkužnosti 
kot nekoč bolj občutljiv za kratenje 
svojih pravic in svoboščin. Država bi 
morala zato v svoje dobro pozorno 
spremljati premike v razpoloženju 
državljanov.

Naj se sliši še tako smešno in utopično 
- revolucionarni komunizem je še vedno 
živ, čeprav se zdi, “da počiva kot 
odpadek na smetišču zgodovine, da mu 
sapa je pošla, ki podstavljala bi mine”. 
Prihodnja revolucija v Evropi ne bo 
izbruhnila zato, ker ljudje ne bi imeli 
jesti in piti. To tudi ni bilo ključno za 
prejšnje revolucije. Temeljni vzvod za 
pogon revolucionarnega kolesja in 
prenos njegove moči na ljudske množice

je vedno nezadovoljstvo zaradi prevelike 
neenakosti med ljudmi.

Bogastvo sveta je večinoma zaprto v 
ozek krog posameznikov, skupin in 
združb, ki lahko z močjo, ki jo prinašata 
denar in imetje, nadzirajo svetovne 
gospodarske in politične tokove, držijo 
roko nad mediji, religijami in znanostjo. 
Velika večina ljudi, ki jim je dostopnih 
samo nekaj drobtinic bogastva, se čuti 
prikrajšanih. Vdanost v usodo, vera v 
srečo posmrtnega življenja, zasvojenost 
z omamnimi snovmi in užitki vseh vrst 
jim blažijo občutek prikrajšanosti na 
vseh področjih življenja.

To je sreča za “vladarje sveta”, a če 
pritisk neenakosti doseže kritično točko, 
množicam prekipi. Pod okriljem zastave 
revolucije - njena barva ni pomembna - 
in vodstvom revolucionarnega jedra, ki 
mu diši oblast, se fizično spopadejo z 
“branitelji starega reda, ki za svoj užitek 
požrli bi soseda”.

Bistvenih sprememb revolucija seveda 
ne prinese, le nakopičena uničevalna 
čustva “ponižanih in razžaljenih” se 
sprostijo in se začasno pomirijo do 
naslednjega revolucionarnega vrenja. Če 
prevrat uspe, se v vladajočo elito 
povzpnejo najbolj spretni revolucionarji. 
Oni so edini pravi zmagovalci revolucije, 
ker so uspešno spravili v promet 
blagovno znamko: “Naj živi revolucija!”

9. rožnik 2005



AKTUALNO
4-

KAKO SO V LETU 2004 POSLOVALI V ZASAVJU
AJPES-ova izpostava Trbovlje je 31. maja pripravila tiskovno konferenco na kateri sta Irena Murne in Polona Paulič povedali o

rezultatih poslovanja gospodarskih družb in samostojnih podjetnikov.
Podatke iz letnih poročil je AJPES-u predložilo 515 
gospodarskih družb, iz Hrastnika 94, iz Trbovelj 241 in iz 
Zagorja 180, ki so skupaj ustvarile 3.074 milijonov SIT neto 
čistega dobička. Zasavska regija predstavlja v državnem 
merilu cca 1% delež gospodarskih družb, sredstev, skupnih 
prihodkov, prodaje na tujem trgu, čistega dobička in čiste 
izgube ob skoraj 2% vseh zaposlenih. V številkah lahko 
ugotovimo, da je bilo povprečno zaposlenih 8.664 delavcev, 
173.144 milijonov SIT sredstev, ustvarili so 150.822 milijonov 
SIT skupnih prihodkov, 147.548 milijonov SIT prihodkov iz 
poslovanja, 35.037 milijonov SIT čistih prihodkov iz prodaje 
na tujem trgu, 48.876 milijonov SIT dodane vrednosti. To 
pomeni 5.641.000 SIT dodane vrednosti na zaposlenega, 4.927 
milijonov SIT čistega dobička, 1.853 milijonov SIT čiste 
izgube in 229.682 SIT povprečne plače na zaposlenega, kar 
je manj od državnega povprečja 241.466 SIT.

Po velikosti se jih lahko razvrsti 486 med majhne, 14 med 
srednje in 15 med velike. Velike družbe zaposlujejo 41,6% 
vseh delavcev in dosegajo 45,9% vseh čistih prihodkov od 
prodaje, ob koncu leta pa so imele 54,2% sredstev vseh 
zasavskih družb.
Po dejavnostih ne smemo prezreti, da je 116 družb, ki se 
ukvarjajo s predelovalno dejavnostjo in zaposlujejo kar 50,8% 
vseh delavcev, ustvarilo s prodajo 45,6% vseh čistih 
prihodkov, ob koncu leta so imeli 36,9% vseh sredstev. 
Pomemben delež imajo tudi gospodarske družbe ki poslujejo 
z nepremičninami, najemom in poslovnimi storitvami. 
Dodano vrednost 49.172 milijonov SIT je ugotovilo 427 družb, 
izgubo na substanci pa 296 družb. Ugotavljajo, da je neto 
dodana vrednost narasla za 2%, kar pa pomeni še vedno 12 
odstotnih točk manj kot je rast vseh slovenskih družb. 
Nekateri rezultati so ugodnejši za Trboveljske drugi za 
Zagorske družbe.
Letno poročilo je oddalo 918 samostojnih podjetnikov, 170 iz 
Hrastnika, 342 iz Trbovelj in 406 iz Zagorja. Zaposlovali so 
840 delavcev, kar je za 8% več kot v letu poprej. Ustvarili so 
13.799 milijonov SIT prihodkov, 3.691 milijonov SIT neto 
dodane vrednosti. Omenjena rezultata sta bila višja od 
predhodnega leta. Enako pa ne velja za podjetnikove prihodke 
(v višini 1.194 milijonov SIT), negativni poslovni izid (v višini 
153 milijonov SIT) in neto podjetnikove dohodke (v višini

1.042 milijonov SIT).
Iz njihove bilance lahko ugotovimo, da so se sredstva in 
obveznosti do virov sredstev povečala za 13% (8.205 milijonov 
SIT), podjetnikov kapital za 6% več (4.075 milijonov SIT), 
finančne in poslovne obveznosti za 22% (4.007 milijonov SIT) 
v primerjavi z letom 2003.
Med samostojnimi podjetniki je 23,7 odstotni delež s področja 
trgovine, popravil motornih vozil in izdelkov široke porabe, 
ki so zaposlovali 25,5% delavcev in dosegli 37,7% čistih 
prihodkov od prodaje, njihov delež sredstev vseh zasavskih 
podjetnikov je bil 26,3%.
733 samostojnih podjetnikov je 526 samozaposlenih, 160 ima 
enega zaposlenega. Od 2 do 9 zaposlenih ima 177 podjetnikov 
(569 zaposlenih), od 10 do 49 pa le 8 (111 zaposlenih).
Kljub temu, da so se stroški plač povečali, je bila povprečna 
plača zaposlenega pri samostojnem podjetniku 133.919 SIT, 
kar je za 9% več od predhodnega leta, vendar še vedno manj 
od 140.846 SIT slovenskega povprečja.

Na kratko lahko zaključimo, da so zasavske družbe in 
podjetniki poslovali v letu 2004 slabše kot leta 2003 in slabše 
kot v slovenskem povprečju. V regiji so večinoma mala 
podjetja, vendar so k poslovnemu izidu prispevala največ 
velika podjetja. Poročilo o poslovanju za leto 2004 je kar 85% 
zavezancev oddalo v elektronski obliki, ki omogoča sprotne 
kontrole. Predvidevajo, da bo tak način postal obvezen. Ko 
bo opravljena revizija pravnih oseb, bodo revidirani podatki 
objavljeni na spletnih straneh AJPES-a in dosegljivi vsem 
prijavljenim uporabnikom.
Od 1. januarja letos je AJPES tudi prekrškovni organ in odloča 
v prekrškovnem postopku zoper pravne osebe, ki niso 
predložile letnih poročil. Hkrati je AJPES pričela obveščati 
registerska sodišča o nastopu izbrisnega razloga za podjetja, 
ki že dve leti niso oddala let nega poročila.

Besedilo:Irena Vozelj

STEKLARNE
V četrtek, 26.maja 2005, je potekala v poslovnih prostorih 
steklarne lO.skupščina Steklarne Hrastnik - skupina d.d., kjer 
so bili prisotni delničarji, ki predstavljajo 93,36 odstotkov 
kapitala. Seznanili so se s pisnim poročilom nadzornega sveta 
in soglasno sprejeli sklep o uporabi bilančnega dobička za leto 
2004. Dobiček iz leta 2004 in 2003 bodo razporedili v druge 
rezerve iz dobička.
Sprejeli so tudi razrešnico direktorju in nadzornemu svetu . 
Namesto treh članov, ki jim je potekel mandat, so imenovali 
nove tri člane nadzornega sveta, predstavnike delničarjev: 
Blaža Vodopivca, Damjana Škofiča in Marka Mikuža. Soglasno 
so imenovali tudi pooblaščeno revizijsko družbo za leto 2005- 
PricewaterhouseCoopers d.d. iz Ljubljane.

Besedilo: Fanči Moljk
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VOJAŠKA SKRIVNOST NI . DA SKRIVNOSTI NI
Bila je, nekoč...
Fantje so se bali vpoklica v vojsko, mame pa še bolj in dolga 
odsotnost od doma je marsikomu zagrenila mladost a kaj, ko 
pa tisti, ki ni služil vojske, ni postal nikoli možak in ... to je 
najljubša pogovorna tema naših (hm) starih atov.
V samostojni Sloveniji se je marsikaj spremenilo. Najprej to, 
daje majhna in v nobenem primeru ni bilo mogoče fante poslati 
daleč od maminega naročja in ne nazadnje, prale in čevlje 
‘gloncale’ so našim vrlim slovenskim vojačkom.
Pa je tudi to minilo.
Kdaj?
Radovednost je tešila Višja svetovalka III in vodja izpostave 
Trbovlje in poročnica Janka Pavšek Bantan.
Po opistitvi nabomištva in obveznega služenja vojaškega roka 
v letu 2003, slovenska vojska ponuja tri možnosti sodelovanja 
z njimi in sicer kot vojak prostovoljec, to je prostovoljno 
usposabljanje, kot poklicni vojak in daje tudi možnost 
pogodbenega sodelovanja v slovenski vojski v rezervni 
sestavi, kije zaenkrat še obvezna do leta 2010, lahko pa bo to 
rezervno sestavo v celoti nadomestila pogodbena.
Danes bi se pogovarjali o prostovoljnem usposabljanju, ki ga 
ponuja SV.
Da, to je res prostovoljno usposabljanje, saj je odločitev 
popolnoma v glavah posameznikov in posameznic. Izpolnjevati 
pa mora nekaj pogojev. To je starost med osemnajstim in 
sedemindvajsetim letom in pomembne so zdravstvene 
sposobnosti in dejstvo, da še ni služil ali odslužil vojaškega 
roka ter temeljni pogoj, da je državljan Republike Slovenije. 
Tisti, ki so že bili v vojski, so že usposobljeni na tem nivoju. 
Kaj daje prostovoljno usposabljanje?
Kandidati pridobijo temeljna znanja, naučijo se preživeti na 
bojišču, opravljanja vojnih nalog v različnih razmerah, pridobijo 
vedenja z različnih področij, kot je radiološka kemična biološka 
obramba, osnove taktike, sanitete, orientacije. Poudarek je 
na fizični pripravljenosti in pridobivanje izkušenj, ki so lahko 
odločilne za kasnejšo poklicno odločitev.
Imajo mladi prostovoljno usposobljeni kakšne prednosti? 
Seveda. To je prednost pri kasnejši zaposlitvi v slovenski 
vojski in tudi pri pogodbeni rezervi.
Kje se usposabljanje izvaja?
Učne skupine so štiri in sicer v Bohinjski Beli, Murski Soboti, 
Novem mestu in Postojni.
Koliko časa traja?
To je trimesečno usposabljanje in je v bistvu enako 
temeljnemu vojaškemu strokovnemu usposabljanju za 
poklicnega vojaka.
Je zanimanje med mladimi v Zasavju za prostovoljstvo te 
vrste?
Moram reči, da smo v izpostavi Trbovlje do sedaj napotili dva 
na usposabljanje dva kandidata: fant in dekle sta 27. maja 
uspešno zaključila to usposabljanje. Ona je služil v Novem 
mestu, on pa v Bohinjski Beli. To sta dva od sedmih, ki so se 
prijavili do sedaj. Dva od teh sta od vloge odstopila, trije pa so 
še v postopku za junijsko in septembrsko napotitev - tudi 
deklica je med njimi.
So dekleta pogumnejša?
Na vprašanje ‘zakaj pa te to zanima?’ so odgovori približno

taki: rad bi se preizkusil, rad bi sebe stestiral, pridobitev 
samozavesti, dinamika dela, aktivnost...
So usposabljanja zelo zahtevna?
Usposabljanje traja po umiku, ki ga ima slovenska vojska od 
sedmih zjutraj do petih popoldne. Ob vikendih in državnih 
praznikih usposabljanja ni, tako da imajo umik A - kar je v 
vojašnicah in B-kar je na terenu. Po zaključku usposabljanja 
je tudi preverjanje znanja, da se lahko prepričajo o svojem 
uspehu ali neuspehu. To je nezavezujoč način, da se preizkusi 
vojaško življenje.
Kaj pa neprilagodljivost ali nezmožnost izpolnjevati zahteve 
usposabljanja? Obstajajo kakšne sankcije?
Ne, seveda ni sankcij. Sicer pa je vsakdo pri podpisu pogodbe, 
ki jo skleneta obe ‘zainteresirani stranki’ seznanjen s stvarmi, 
zaradi katerih se pogodba prekine ali razveljavi. S podpisom 
potrdi, da je s posledicami seznanjen.
Če kandidat ugotovi, da ne zmore?
Lahko odstopi od pogodbe, povrniti mora sredstva, ki jih je 
že prejel. V naših dveh primerih tega ni bilo, gre v glavnem 
za težje kršitve pogodbe, vojaške discipline ali da ga sploh ni 
na usposabljanja. Sankcij zaradi fizične ne-zmožnosti ni. 
Skratka:
Vsi, ki imajo željo preizkusiti svoje psihične in fizične 
sposobnosti in niso služili »vojske« in niso starejši od 
sedemindvajset let in sploh ne nazadnje, želijo pametno 
izrabiti čas (med pavziranjem) in denar - dobrodošli!
Tudi poročnica Janka je v času stažiranja nosila uniformo, sedaj 
pa je prav prijetna sogovornica za vse, ki jo želijo (vsaj tri 
mesece) nositi.
O preživljanju tromesečnega usposabljanja Iztoka Zupančiča 
pa naslednjič.

Besedilo in slika:MaH
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DOMAČNOST GARANTINIJEVIII VERZOlj

Izpod pesniškega peresa Vlada 
Garantinija je prišlo 75 novih pesmi, 
zbranih v pesniški zbirki Tihožitja in 
pejsaži. Novost v zasavski in slovenski 
pesniški ponudbi je avtor predstavil na 
prijetnem literarnem večeru v petek 27. 
maja v avli Delavskega doma Zagorje. 
Poleg avtorja sta njegove pesmi z ubrano 
recitacijo prenesla občinstvu še Vanda 
Kopušar, kije tudi povezovala program, 
in Andrej Dolšina, za prijetno glasbeno 
spremljavo pa sta z melodijami 
slovenskih narodnih pesmi poskrbeli 
citrarki Joža Dolar in Ivi Bašelj. Dodatno 
so vzdušje popestrile košarice s sadjem 
in orehi ter velik šopek barvitega 
travniškega cvetja v poslikani vazi. 
Rudarsko simboliko Zagorja je oživljala 
rudarska svetilka. Druženje s pesnikom 
je v neki točki ustvarilo vtis domačnosti, 
kot bi sedeli in uživali v literarnem 
večeru pod kozolcem v idiličnem 
vaškem okolju.
Tihožitja in pejsaži so razdeljeni na tri 
poglavja: Potepanja, Izgubljena zemlja 
ter Sonce in sence. “Naslovi ustrezajo 
vsebini in tako pri branju najprej 
potujemo po različnih dopustniških 
krajih, nato po bližnjih pobočjih, vaseh 
in gozdovih in v tretjem razdelku od 
pojava do pojava, od ljudi do ljudi, skozi 
avtorjev miselni, čustveni in pesniški 
svet, ki je odprt v nešteto smeri. 
Potovanje s pesnikom zaradi jasnosti 
verza ni naporno: skoraj lahkotno je, 
barvito, slikovito in sproščeno,” je v 
spremni besedi zapisal Nande 
Razboršek, dolgoletni vodja zagorskega 
umetniškega kroga Dediči, iz katerega 
izhaja tudi Vlado Garantini.
Joža Ocepek - Josipina pa o novi 
Garantinijevi pesniški zbirki pravi, da se

ob branju “ves čas čudiš nad 
simboličnim in dejanskim pomenom 
nanizanih besed in nad barvitostjo jezika. 
Vlado ponovno odpira in odstira 
mavrične prizore, na katere vsak dan ob 
naglici malokdaj pomisliš in jih zaradi 
tega tudi preveč ne pogrešaš, kar pa zate 
ni dobro. Barve prinašajo tudi pesmi 
same, saj se prav čuti, da je pesnik z 
barvami domač in jih ima rad.” To 
dokazuje njegova slika Stari kozolec, ki 
krasi naslovnico Tihožitij in pejsažev, 
končno pa je tudi naslov knjige slikarsko 
obarvan.
Vlado Garantini je samokritičen pesnik. 
Dolgo je odbiral zrnje od plev za bogato 
in polno kaščo nove pesniške zbirke, ob 
kateri se lahko vsakdo zamisli o 
spremenljivosti in minljivosti 
človeškega življenja. Staro se 
nepreklicno umika novemu, čas, ko je

“zemlja drugače dišala”, ostaja le še 
nostalgičen spomin. Vendar življenje 
niso samo sence, če se le znamo odpreti 
sončnim žarkom, ki nas poživljajo in 
vlivajo zaupanje v smisel našega početja. 
Za Garantinijeve pesmi je značilen prosti 
verz z notranjim ritmom. Pesmi so 
razširjene zgodbe o doživetju. Kratke 
pesmi nastanejo kmalu po doživetju, 
tiste, ki so povezane npr. s tematiko iz 
kmečkega sveta, pa zorijo dolgo. V njih 
se želi približati govorici preprostih ljudi, 
zato vsebujejo tudi neknjižne izraze, ki 
pa v sebi nosijo duha ljudi, ki jih 
uporabljajo. Tako v Tihožitjih in pejsažih 
med drugimi srečamo izraze, kot so 
‘škale’, ‘štanti’, ‘znucane’, ‘britof in 
‘fugluš’. Avtor želi biti v pesmih čimbolj 
razumljiv, izogiba se posnemanju drugih 
pesnikov, njegova močna stran pa je tudi 
samoironija, ki je v novejših pesmih še 
bolj prisotna in izrazita.
Izid nove Garantinijeve pesniške zbirke 
pri izlaškem Grafexu so finančno 
podprli: Bartec-Varnost d.o.o., ETI 
Elektroelement d.d., litijska Matična 
knjižnica dr. Slavka Gruma, zagorska 
Knjižnica Mileta Klopčiča, Krajevna 
skupnost Senožeti-Tima, Kulturni cen
ter Delavski dom Zagorje, Občina 
Zagorje, Regionalni center za razvoj 
d.o.o., XELLA, porobeton SI d.o.o. in 
zagorska enota Javnega sklada 
Republike Slovenije za kulturne 
dejavnosti.

Besedilo in slika: Boštjan Grošelj

PRVO SREČANJE KIPARJEV IN REZBARJEV

FORMA VIVA TRBOVLJE 2005
Društva revirskih likovnikov RELIK Trbovlje je idejo in hotenje dolgoletnega člana 
Draga Vukoviča o srečanju kipaijev, ki delajo v lesu in kovini, konec lanskega in v 
začetku letošnjega leta z njegovo veliko prizadevnostjo in zagnanim delom pričelo 
udejanjati.
Tako so na njegovo povabilo od 1. maja do sedaj umetniki pridno obdelovali les in 
kovino v svojih ateljejih na temo naša naravna in kulturna dediščina. Devetnajst jih 
je, ki bodo v soboto, 11. junija 2005, med 10.00 in 14.00 uro v Galeriji DD Trbovlje 
oddali svoje stvaritve. Udeležence bo organizator peljal nato na ogled mesta in 
njegovih posebnosti, za tem pa se bodo zadržali na dvodnevnem druženju v 
planinskem domu na Sveti Planini nad Trbovljami, kjer jih bo pozdravil Aleš Gulič 
- Leko, poslanec v državnem zboru, kije s spremno besedo otvoril že, med drugimi, 
tudi mnoge likovne razstave.
Vsa dela bodo, skupaj z likovnimi deli 23. slikarskega EX TEMPORA, od sobote, 
18. junija, v počastitev trboveljskega občinskega praznika na ogled postavljena s 
svečano otvoritvijo ob 17.00 uri v Galeriji Delavskega doma Trbovlje. MaH
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ZAJTRK ZA PRINCE IN PRINCESKE
Stara modrost pravi, da mora biti zajtrk kraljevski in v dneh od 16. do 20. maja 2005 so na OŠ Toneta Okrogarja v Zagorju vsako

jutro poskrbeli za to.

Vsem učencem so ponudili brezplačen zajtrk in takole zapisali 
še za bralce:
TO PA NI TAKO SLABO ...
Na OŠ Toneta Okrogarja smo v okviru Ekošole izvedli anketo 
med učenci. Rezultati ankete so pokazali slabe prehrambene 
navade učencev. Velika večina učencev pred prihodom v šolo 
ne zaužije nobene hrane. Njihov prvi obrok je šolska malica. 
Odločili smo se, da v tednu od 16. do 20. maja ponudimo 
možnost zajtrka vsem učencem naše šole. Obrnili smo se na 
naše dobavitelje, večje trgovine in podjetja, da nam pri tem

V maju je na OŠ Vitka Pavliča potekal projekt, ki je imel 
družinski, ekološki, literarni, likovni in fotografski značaj.

»Smo majhna šola s prilagojenim programom, ki ima 22 
učencev, od tega jih ima 9 zmerno motnjo v duševnem 
razvoju...« je dejala knjižničarka Helena Kreže, vodja 
projekta. Za pomoč so prosili v Domu starejših, v Knjižnici 
Antona Sovreta, na šoli, v Lovski družini... Ko so o drevesu 
poslušali pravljico, drevesca izrezovali, se zanimali za gozdne 
prebivalce, spoznavali pomen gozda, poizvedovali o priimkih, 
ki so povezani z njim, prepevali pesmi o gozdu.. .in na koncu 
posadili drevo. «Seveda pa je vsa dogajanja beležil fotoaparat, 
da je bila razstava naših izdelkov konec maja še lepša, » je 
dejala Helena Kreže.

Fotografije: Simon Medvešek 
Tekst: Fanči Moljk

pomagajo. Odziv je bil zelo velik. Zbrali smo veliko 
prehrambenih izdelkov in napitkov. Izdelke so prispevali: 
Mercator, Žito, Klasje, Don- Don, Jurmes, Celjske mlekarne, 
trgovini Era in Tuš. Največ pa je prispevala družba ETI Izlake. 
Vsem dobaviteljem se ob tej priložnosti iskreno zahvaljujem. 
Učencem smo ponudili pestro izbiro hrane, vsak je našel nekaj 
za svoj okus. V našem primeru ni šlo za obrok, ki bi učence 
nasitil, ampak je njihove trebuščke delno napolnil z zdravo 
hrano že pred poukom. Lepo je bilo opazovati zadovoljne 
učence, ki so praznili bogato obloženo mizo. Akcija je bila 
lepo sprejeta med učenci in učitelji. Že med njenim trajanjem 
smo sprejeli odločitev, da jo še kdaj ponovimo!

Upamo, da bodo učenci tudi s takšnim načinom dela 
spremenili svoje prehrambene navade. Upamo, da v svojih 
prizadevanjih ne bomo ostali osamljeni.

Broni slav Urbanija, ravnatelj
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STEKLARNA PODALJŠALA POGODBO Z
BRODARJI

V ponedeljek, 16.maja 2005, so v prostorih Brodarskega društva Steklarna Hrastnik obnovili sponzorstvo, ki ga nudi že vrsto let 
hrastniška Steklarna za obstoj in razvoj veslaškega športa v zasavski regiji.

18J SPORT
+

K+ni9* Jpo/fov

SššsS?

Pogodbo sta podpisala Stojan Binder, 
generalni direktor Steklarne Hrastnik 
skupine d.d. in Igor Zalokar, predsednik 
BD Steklarna Hrastnik. Prisotni so bili 
člani upravnega odbora kluba in nekateri 
tekmovalci. Med temi zaradi študijskih 
obveznosti ni bilo Petra Kauzerja ml.,

trenutno najuspešnejšega tekmovalca 
kluba.
Klub tako skrbi predvsem za vzgojo 
mladih športnikov in za tiste, ki že 
tekmujejo na domačih in mednarodnih 
tekmah po Evropi, pa tudi izven 
nje.Trenutno tekmuje sedem članov in

mladincev, enajst pa je pionirjev. 
Seveda pa veslaški šport ni edini, s 
čemer se ukvarjajo. V klubu imajo tudi 
sekciji za rafting in modelarstvo. Z 
raftingom se rekreativno in tekmovalno 
udejstvujejo po rekah v Sloveniji, v drugi 
sekciji pa skrbijo za izdelavo modelov 
in tekmujejo z modeli jadrnic in 
motornih čolnov ter letal.
Z gospodarnim ravnanjem s sredstvi v 
preteklih letih in ob podpori sponzorjev 
ter občine Hrastnik so si v lanskem letu 
nabavili tudi nov kombi, ki jim občutno 
olajšuje obiske tekem in izvajanje 
treningov.
»Bralce Zasavca pa bi ob tej priložnosti 
obvestili tudi o kajakaški šoli - učenju 
osnovnih tehnik veslanja,« je povedal 
predsednik društva Igor Zalokar. Doslej 
so vsako leto pred letnimi počitnicami 
imeli tečaj za hrastniške šolarje, letos 
pa bi zajeli tudi zainteresirane otroke v 
sosednjih občinah. Podrobne informacije 
nudijo v prostorih društva Podkraj 67a 
ali pa pri trenerju Petru Kauzerju: 041 
772 495 oz. Francu Bariču: 041879 704.

Besedilo: Fanči Moljk

MALI

Rezultati po 19. kolu tekmovanj v 
malem nogometu so:
I. liga:
I. mesto ŠD Mlinše 45 točk, 2. mesto 
Pekama Leniči 43 točk, 3. mesto 
KMN Juventus 40 točk.

II. liga:
l. mesto Antimon/Bar91 42 točk, 2 
mesto ŠD Sava 37 točk, 3. mesto TE 
Trbovlje 34 točk.

m. liga:
1. mesto Young boys 49 točk, 2. mesto 
KMN XXL 43 točk, 3. mesto Zlatorogi 
36 točk.
IV. liga:
1. mesto MNK Terezija 39 točk, 2. 
mesto ŠD Mlinše III36 točk, 3. mesto 
ŠD Tima 35 točk.

IIRASTNISKI BRODARJI 
USPEŠNI V BRATISLAVI

Na mednarodnem tekmovanju v kajaku 
in kanuju na divjih vodah, ki je bilo od 
20. do 22.maja 2005 v Bratislavi, so bili 
tudi trije hrastniški tekmovalci : Peter 
Kauzer ml., Januš Peterlin in Matic 
Stoklasa. Nastopali? je 240 tekmovalcev 
iz devetih držav.
Uvrstitve: V KI - slalom je Peter 
Kauzer dosegel drugo mesto, Stoklasa 
48., Januš pa 42. mesto. V soboto so bile 
kvalifikacije za pol finale, kjer se je 
pomerilo le prvih 40 tekmovalcev. 
Kauzer je bil spet drugi, v nedeljo pa je 
v pol finalu po prvi vožnji dosegel 
najboljši čas in se uvrstil v finale, kjer je 
bil v končni uvrstitvi drugi - za 
Slovakom Petrom Cibakom.
»Ti dosežki so bili za Petra dobra 
popotnica na mednarodnem tekmovanju 
za veliko nagrado KD Slovenika v

slalomu, ki je bilo v nedeljo, 5. junija 
2005 v Tacnu...,« nam je povedal Peter 
Kauzer starejši. Istočasno pa je bila 
izbirna tekma za sestavo državne 
članske ekipe. V Tacnu je sodelovalo 
140 tekmovalcev iz 11 držav. V tej močni 
konkurenci je Peter Kauzer ml. zmagal 
v KI slalom med 8o tekmovalci, drugi 
Hrastničani pa so dosegli: 32.mesto - 
Janoš Petrelin, Žiga Zalokar je bil 46., 
Matic Stoklasa pa je dosegel 59.mesto. 
Igor Jamšek pa je v C1 - kanu enosed 
dosegel IS.mesto.
»Za izbiranje članske državne ekipe 
bosta še dve tekmi: 9. in 12.junija,« je 
dodal Peter Kauzer st.. Izbrana ekipa bo 
nastopila na evropskem prvenstvu v 
Tacnu 23. in 24. junija 2005.

Fanči Moljk
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DRŽAVNO PRVENSTVO V TOČNOSTI 
PRISTAJANJA “KISOVEC 2005”

V soboto in nedeljo, 21. in 22.5, so člani 
kluba jadralnih padalcev Kavka Kisovec 
v okviru Letalske zveze Slovenije in 
Komisije za jadralno padalstvo 
organizirali odprto državno prvenstvo 
Slovenije v točnosti pristajanja 
“KISOVEC 2005”.
Tekmovanja z vzletišča Marela na 
pristanek Štirc v Kisovcu se je udeležilo 
29 tekmovalcev iz 8 klubov, med njimi 
tudi tekmovalci iz Hrvaške in Velike 
Britanije.
V petek so imeli trening in žrebanje 
štartnih številk prijavljenih 
tekmovalcev. V soboto pa so opravili 5 
serij poletov z vzletišča na Mareli. V 
lepem sončnem vremenu so lahko leteli 
do mraka. V nedeljo je bila uspešno 
izvedlena eno serijo, drugo pa so zaradi 
premočnega vetra in varnosti 
tekmovalcev prekinili in odpovedali. 
Zvrstilo se je 6 serij poletov “na piko” 
in s tem uspešno končali državno 
prvenstvo. Za skupni rezultat 
tekmovalca se seštejo vsi rezultati serij, 
odšteje pa se en najslabši rezultat. 
Letošnji državni prvak je Matjaž Ferarič 
(KŠL Čuk), drugi je bil Jaka Gorenc 
(KPL Kanja Dolenske Doplice) in tretji

Simeon Klokočovnik (KŠL Čuk). Člani 
KJP Kavka so zasedli mesta od petega 
dalje, Zasavčan Matej Gošte iz kluba 
Zlatorog je osvojil 8. mesto.
Ekipno so zmagali člani Zlatoroga, drugi 
je bil klub KŠL Čuk, tretje mesto pa je 
zasedel organizator državnega 
prvenstva, domači KJP Kavka.

Besedilo in slika:Peter Pušnik

KARATE: TRROVELJCANOM ŠTIRI MEDALJE 
NA 8.POKALIJ MESTA LJUTOMER

V soboto 28. maja so se člani Karate 
kluba Trbovlje na povabilo Karate kluba 
Ljutomer udeležili 8. Pokala mesta 
Ljutomer. Skupno je na turnirju 
nastopilo 212 tekmovalk in tekmovalcev 
iz Avstrije, Hrvaške ter Slovenije. Iz 
Trbovelj so pod vodstvom trenerja

Franca POVŠETA nastopili Velid 
GLAMOČIČ, Aljaž VESENJAK, Žiga 
ROZINA in Timi UMEK.
V kategoriji starejših dečkov so med 
osemnajstimi nastopajočimi prva tri 
mesta prepričljivo osvojili trboveljski 
tekmovalci, Aljaž, bronasto medaljo,

Žiga srebrno ter Timi zlato. V kategoriji 
mlajših dečkov pa je Velid Glamočič 
klonil šele v finalu in osvojil srebrno 
medaljo.
Timi in Žiga sta nastopila tudi v športnih 
borbah. In oba sta izgubila v borbi za 
bronasto medaljo.

Besedilo: Franjo Glavica

ZMAGALI RALINARJI Z DOLA
Upokojenci zasavske regije so letos že tretjič organizirali 
tekmovanje iz balinanja, ki jim omogoča tudi sodelovanje na 
državnem nivoju. Letos bodo to dolski upokojenci, ki so, tako 
kot pred tremi leti, zmagali.« Državno prvenstvo bo letos v 
Kranju,« je povedal vodja ekipe Franc Salmič. Na tekmovanju 
v Hrastniku se je 20.maja pomerilo pet ekip. Dolani trenirajo

dvakrat tedensko na balinišču v Hrastniku za Savo, pri 
nekdanji Logarjevi gostilni. Trije člani iz ekipe so aktivni 
tudi pri občinski ekipi balinarjev invalidov, ki so 21.maja letos 
v Litiji dosegli na regijskem tekmovanju drugo mesto.

Slika: arhiv DU Dol 
Besedilo: Fanči Moljk
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Y soboto, 4. junija, so zagorske 
rokometašice s piknikom zaključile še 
eno od tistih sezon, ki jim lahko rečemo 
normalne in brez velikih problemov. V 
tej sezoni smo v Soli rokometa Katja 
Kurent imeli samo eno finale, vendar 
smo še dva finala zgrešili samo za 
malenkost.
Mlajše deklice B, to so dekleta letnik 
1993 in mlajša, so osvojila končno peto 
mesto v državnem prvenstvu. Pod 
vodstvom trenerja Primoža Ramšaka so 
imela dekleta do polfinalnih tekem 
odlično sezono. Nato so se na začetku 
polfinalnih tekem vrste deklet pričele 
redčiti predvsem zaradi poškodb in 
bolezni in so dekleta v prvih polfinalnih 
tekmah izgubile dve tekmi. Ta dva 
poraza sta bila usodna za uvrstitev v fi
nale.
Mlajše deklice A -letnik 1992 in mlajše 
so se uvrstile v finale državnega 
prvenstva in osvojile končno četrto 
mesto. Vendar tudi prvo mesto je bilo 
dosegljivo. Vse tekme v finalu so bile 
zelo izenačen, tako da bi se z malo sreče 
tudi vrstni red lahko precej spremenil. 
Trener Primož Ramšak je z dosežnim 
lahko zadovoljen. Dekleta so prikazala 
na trenutke zelo dober rokomet in če 
bodo s takšnim delo nadaljevala, lahko 
v bližnji prihodnosti pričakujemo od teh 
deklet še boljše rezultate.
Tudi v tej sezoni so največje razočaranje 
starejše deklice letnik 1991 in mlajše, 
ki so na koncu v državnem prvenstvu 
osvojile končno 11. mesto. Pod 
vodstvom trenerja Boruta Hrena je bila 
vidnejša uvrstitev izgubljena že v prvem 
delu tekmovanja.
Ekipa kadetinj in mladink pod vodstvom 
Janija Čopa je svoje delo opravila sicer 
slabše od pričakovanega. Potrebno je 
povedati, da sta bili ti dve ekipi 
sestavljeni izključno z namenom, da se 
dekleta obdržijo v klubu in se z njimi 
poizkuša v dveh do teh letih pripraviti 
za igranje v članski ekipi. Med njimi je 
kar precej deklet, ki so gotovo sposobna 
igrati na višjem nivoju. Kadetinje so 
osvojile 14. mesto, mladinke pa 
uvrstitev od 6-10. mesta.
Za konec nam ostane še članska ekipa. 
Čeprav je bila pred začetkom sezone 
želja uvrstitev na prvo mesto, so se 
začele karte podirati že takoj na začetku.
V Ljubljani so se odločili, da bodo imeli 
v prvi državni ligi še eno ekipo. Tako so

predvsem s tujkami okrepili ekipo Inna da organizira delo od članske do 
Dolgun, ki je bila daleč najmočnejša v 1. najmlajših ekip. Vodil bo tudi mlajše 
B državni ligi. Kljub temu trener Olaf deklice A in B. Primož Ramšak bo 
Grbec ni vrgel puško v koruzo in s trdim prevzel ekipo starejših deklic, Borut 
delom uspel na kocu ekipo pripeljati Hren pa bo vodil ekipo kadetinj. Novi 
mesto više kot v prejšnji sezoni. Tudi trener članske ekipe bo Jani Čop, znano 
okrepitve, ki so prišle v Zagorje, niso ime slovenskega rokometa, ki prihaja iz 
prinesle tistega, kar so v upravi od njih Trbovelj. Jani Čop bo vodil tudi ekipo 
pričakovali. Nato so bile tukaj še mladink.
poškodbe in bolezni. Pred rokometašicami so počitnice, ki
Kako naprej? V klubu ja prišlo pri bodo tokrat nekoliko daljše kot prejšnja 
trenerskem kadru do nekaterih leta. Začetek nove sezone oziroma 
zamenjav. Tako bo dosedanji trener priprav bo tako 8. avgusta, nato pa bodo 
članske ekipe Olaf Grbec zasedel mesto dekleta odšla na šest-dnevne priprave v 
športnega direktorja predvsem z nalogo, staro bazo v Savudrijo.

SMUČARSKI SKOKI SREDI 
POMLADI

V Mengšu so se v soboto 28.5.2005 odvijala tekmovanja v smučarskih skokih. 
Mengšani so v sklopu tekmovanj pripravili tudi uradno otvoritev njihovih novih 
skakalnic. V prekrasnem vremenu so se skakalke in skakalci pomerili v 3 
kategorijah. Najmlajši so tekmovali na skakalnici s kritično točko pri 14 metrih. 
Uvrstitve članov SK Zagorje so bile : CICIBANI do 9 let: 
l.mesto: Javoršek Anja, S.mesto: Sršen Julija, 6.mesto: ŽujičŽan, S.mesto: Hrovat 
Žiga, IS.mesto: Bantan Žan, 21.mesto: Jesih Jaka, 29.mesto: Rotar Nejc 34.mesto: 
Udovič Borut Nekoliko starejši skakalci pa so tekmovali na skakalnici s kritično 
točko pri 20 metrih. Pomerili so se v dveh kategorijah.
DEKLICE DO 11 let - l.mesto: Pograjc Manja - SK ZAGORJE in DEČKI do 11 let 
- 6.mesto: Smolič Jakob
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DESET LET KONJENIŠKEGA DRIJŠTA
TRBOVLJE

IN DRUGE KONJENIŠKE IGRE
V Retju, 4. junija 2005 , se je dogajalo. Pravila so bila jasna. 
Po brvi, v boks, preko serpentin, skozi tunel, vijuganje med 
balami sena, metanje podkev, objahanje bal, pikado, prenos 
balončka z vodo, streljanje z lokom, objahanje sodov, preskok 
preko bal in še eno vijuganje. Konji so stvar obvladali, jahači 
pa...kakor kdo.

Točkovanje in odbitki so bili zaresni, še bolj resna je bila 
komisija pri izračunavanju rezultatov.
Junioiji:

1. Alja Volaj,
2. Lucija Jelen.

Seniorji:
1. Homšek Janez,
2. Kanduč Manja,
3. Božič Jože.

Absolutna konkurenca:
1. Homšek Jože,
2. Kanduč Manja,
3. Volaj Alja.
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UTRINKI Z DIRKE STARODORNIKOV 
KATARINA 2005

Društvo ljubiteljev starodobnih vozil Zasavja »Magnet« je v 
soboto G.junija organiziralo državno prvenstvo starodobnih 
motociklov. V Trbovljah se je zbralo več kot sto 
starodobnikov, motociklov in avtomobilov. Del le-teh se je 
po deseti uri odpravil na razkazovalno vožnjo po Zasavju, saj 
so stari avtomobili in motorji lepi in zanimivi. Tako so jih 
lahko občudovali na Izlakah, pri hotelu Medijske toplice, v 
Hrastniku pri vhodu v jamo Ojstro in seveda v Trbovljah in 
na Čečah.

Tekmovanje, že četrto po vrsti, je potekalo iz Trbovelj na 
Katarino, kjer je bil cilj dirke in slavnostna razglasitev 
rezultatov. Trasa je bila dolga 2,lkm z višinsko razlikol90 
metrov. Tekmovali so po kategorijah, dvanajst jih je bilo vsega 
skupaj, z dvema štartoma.. Na cilj je prišlo 82 starodobnikov 
z vseh kategorij.

Besedilo in slike MM

AkS/A
9. rožnik 2005



REKLAME 23
+

ČASOPIS

,VA$ VW! V„

i

-m

A
v

iZčSi

7/\sa\

sam
Dnevi keramike 
in kopalniške 
opreme
od 30.5. do 11.6.2005 v trgovinah Sam

Bide Olymp
Nügygjr (talni izliv, brez armature)

13.590,00 Sil

Dtopdom
skupina

Za male in velike mojstre.

WC školjka Olymp
(talni izliv, brez splakovalnika in wc deske)

12.590,00 SIT

Umivalnik Olymp 55 cm
(brez armature)

6.090,00 SIT

SAM d.o.o. Domžale, Preserska c.l, Zg. Jarše, 1235 Radomlje

FE SAM TRBOVLJE 
Bevško 3a 
1420 Trbovlje 
Tel.:03/ 56 14 780

Mojstri odličnih cen, 
široke ponudbe blaga, 
svetovanja, dostave in 

ponudbe izvajalcev.
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Ql DRUŠTVENO

m DPI) TRBOVLJE
^ Društvo za podvodne dejavnosti Trbovlje

je konec lanskega leta praznovalo 30. rojstni dan
Slovenska potapljaška zveza je društvo za njegovo delovanje nagradila z Bronasto plaketo, prejelo je priznanje Občine Trbovlje 

za dolgoletno sodelovanje na področju zaščite in reševanja... v njem se družijo potapljači in potapljačice, ki se ukvarjajo z 
rekreativnim potapljanjem. O začetkih, razvoju in priljubljenosti potapljanja v Trbovljah sem se pogovarjala z gospodom 

Leopoldom Odlazkom, dolgoletnim potapljačem in častnim članom DPD Trbovlje, avtorjem Kronike DPD Trbovlje, dobitnikom 
Pohvale SPZ za dolgoletno delovanje na področju športa in izobraževanja.

Društvo za podvodne dejavnosti je v lanskem letu, točneje 
G.decembra, praznovalo svoj 30.rojstni dan. Kako je prišlo do 
ustanovitve društva?

Društvo za podvodne dejavnosti je bilo ustanovljeno leta 1974. 
25.oktobra 1974 se je sestal iniciativni odbor in se dogovoril, 
da bo ustanovni občni zbor G.decembra v prostorih STT. 
Udeležilo se ga je 19 kandidatov, takratni predsednik 
Potapljaške zveze Slovenije, predsednik Samoupravne telesno 
kulturne skupnosti Trbovlje ter komandant občinskega štaba 
za civilno zaščito v Trbovljah. Pred ustanovitvijo so prvi fantje 
opravili izpite za potapljače v Ljubljani pri DRM. Ti fantje so 
bili tudi člani enote za reševanje iz vode, ustanovljene tega 
leta pri Občinskem štabu za civilno zaščito. Takrat so tudi 
stekli predlogi in pogovori o ustanovitvi našega društva. Naše 
društvo je bilo ustanovljeno kmalu po ustanovitvi Slovenske

potapljaške zveze, mislim da smo bili 5. ali 6. po vrsti.
Prvo vodstvo DPD so sestavljali: Branko Paš-predsednik, 
podpredsednik Milan Turk, tajnik je bil Matjaž Piškur, 
blagajnik Fric Hauck, člana in gospodarja pa Emil Škrbec in 
Jani Kurnik.
11. decembra je društvo zaprosilo za sprejem v Potapljaško 
zvezo Slovenije in bilo sprejeto 25.februarja 1975.
Kako je nastal znak društva, sedaj že legendami morski 
konjiček?
Upravni odbor si je za svoj zaščitni znak izbral morskega 
konjička, ki je bil takrat tudi v znaku jugoslovanske potapljaške 
zveze. Našega konjička je narisal Emil Škrbec in od takrat se 
naš znak ni spreminjal. Danes nas spremlja tudi na društvenih 
majicah, puloverjih, kapah.
Danes ima DPD Trbovlje svoje prostore na Savinjski cesti, 
pravimo »pri gasilcih«, ki so zadovoljivo urejeni in v zadnjem 
času, s pomočjo delovnih akcij društva, tudi preurejeni.
Do sedanje lokacije smo prostore društva menjali trikrat. Bili 
smo v prostorih Nogometnega kluba Retje, pa v stavbi stare 
lekarne in v stolpiču na Dom in vrtu. V te prostore, kjer smo 
sedaj, smo se preselili 8.aprila 1993.
Vsak, ki je že kdaj opazoval potapljače pri potapljanju ve, da 
rabijo kar nekaj potapljaške opreme. Ima društvo tovrstno 
opremo na razpolago?

V začetku je bilo društvene potapljaške opreme zelo malo. 
Vsak, ki se je želel potapljati, si je moral skorajda vso opremo 
priskrbeti sam. Počasi pa je društvo pridobilo nekaj osnovne 
opreme, potapljaških oblek, kupili pa smo tudi kombi, 
gumijasti čoln, jeklenke, kompresor za polnjenje jeklenk. 
Denar smo zaslužili z delom. Potapljači se namreč s 
potapljanjem ne ukvarjamo samo rekreativno, ampak
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opravljamo tudi podvodna dela, npr. pri hidroelektrarni 
Vrhovo, Termoelektrarni Trbovlje, čistimo različne 
rezervoarje...
Štirje člani delujejo tudi kot reševalna enota v okviru 
Reševalne postaje Ljubljana. Kar nekajkrat so posredovali v 
akcijah reševanja vozil iz reke Save ter pri iskanju 
ponesrečencev, utopljencev.
Vsako leto se potapljači zberete in oditete na enotedensko 
križarjenje po Jadranskih otokih, se potapljate in družite.

Prvi potapljaški tabor smo organizirali leta 1978 v Punatu na 
otoku Krku. Temu so sledili vsakoletni potapljaški tabori, ki 
so bili sprva stacionarni. Taborili smo vzdolž Jadranske obale 
in na otokih. Kasneje smo si organizirali ladjo, ki nas je vozila

na potapljaške lokacije med hrvaškimi otoki. Sprva je bila to 
ladja Otac Duje, nato Božidar. Nekajkrat smo imeli potapljaški 
tabor tudi v Sloveniji, na Bledu in v Bohinju. Tudi potapljanje 
v jezerih je lahko zanimivo, predvsem pa drugačno. Kot tudi 
potapljanje v rekah, kot so Soča, Krka, Mura, Sava.
Kaj potapljači še počnete med letom, ko ni sezone za 
potapljanje?
Mnogi med nami že odhajajo na potapljanje v tujino, vsi pa se 
ob petkih družimo v prostorih našega društva. Vsem tistim,

ki so ob petkih zadolženi za postrežbo potapljačev in prijateljev 
ter za ohranjanje dobre volje, posvečam pesem z naslovom 
Dežurstvo. Vedno je kaj zanimivega, zgodi se tudi kakšna 
razstava podvodnih fotografij. Vsako jesen se zberemo na 
potapljaškem pikniku, ponavadi v kakšni koči v hribih. 
Udeležujemo se mnogih športnih prireditev po Sloveniji, tudi 
tekmovalnega značaja. Nekateri so se preskusili tudi v 
potapljanju pod ledom. Pozimi je zadnje čase aktualen 
potapljaški slalom. Od jeseni pa vse do poletja organiziramo 
tudi plavanje v trboveljskem zimskem bazenu, ob koncu leta 
pa novoletno zabavo.
Kako se društvo udejstvuje na področju vzgoje in 
izobraževanja potapljačev?
Od ustanovitve, pa vse do zadnjega tečaja v letošnjem letu, je 
potapljaški izpit opravilo skoraj 300 potapljačic in potapljačev. 
V društvu trenutno delujeta dva inštruktorja potapljanja. Naši 
potapljači so dobro izobraženi, večina njih ima tudi veliko 
izkušenj. Smo eno redkih slovenskih potapljaških društev, v 
katerem v vseh 30 letih delovanja ni prišlo do potapljaških 
nesreč. Potapljaški tečaji so sestavljeni iz teoretičnega in 
praktičnega dela. Predavanja potekajo v prostorih društva. 
Vsak mora opraviti teoretični del izpita, temu pa sledijo vaje 
iz potapljanja na letnem ali v zimskem bazenu. Praktični del 
izpita ponavadi poteka v Fiesi. Večina potapljačev se odloči 
še za nadaljnje pridobivanje znanja in opravijo tudi nadaljevalne 
tečaje. S tem si pridobijo tudi višje potapljaške kategorije. 
Ste tudi avtor KRONIKE DPD TRBOVLJE. Kako je nastajalo 
gradivo zanjo?
Kronika je res obsežna. Zanjo sem gradivo zbiral vsa ta leta, 
odkar se ukvarjam s potapljanjem. Vsako leto sem si sproti 
zapisoval pomembne dogodke in podatke. Ob 30.1etnici DPD 
Trbovlje sem jih strnil v Kroniko. V njej tako najdemo vse 
podatke o opravljenih potapljaških izpitih, predsednikih, 
podpredsednikih, tajnikih, blagajnikih, gospodarjih, 
inštruktorjih. Obsega tudi celoten seznam članov DPD 
Trbovlje. Za vsako leto so zabeleženi tudi pomembni dogodki, 
kot so potapljaški tabori, akcije, pikniki in ostala dogajanja.

Lubo, kot ga kličemo vsi znanci, je letos spisal tudi pesmico, 
posvečeno vsem dežurnim, ki ob petkih v klubu DPD Trbovlje 
skrbijo za to, da potapljači in njihovi prijatelji niso ne lačni ne 
žejni.

Potapljaški pozdrav!
Simona Solina
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TINK LKNARČIČ, ČASTNI OBČAN TRBOVKLJ
Ko je 4. novembra 1924 je v trboveljski Glažuti povila Lenarčičeva Julka svojega osmega otroka Tineta, sta z možem Pavlom imela 

že tri sinove in štiri hčere. Živeli so običajno življenje rudarske družine. Oče je bil zaposlen v rudniku, mama pa je opravljala vsa 
tista vsakdanja dela, ki so redkokdaj upoštevana in cenjena, a človeka zelo utrudijo.

Tineta so vsak 
po svoje malo 
razvajali, največ 
pa so se z njim 
ukvarjale 
sestre. Pred 
vstopom v 
osnovno šolo 
Vode je hodil 
dve leti v 
otroški vrtec. 
Po šestih 
razredih 

osnovne šole je šolanje nadaljeval na 
štiriletni meščanski šoli, ki jo je predčasno 
zaključil, zaradi nemške okupacije, spomladi 
1941.
Najprej se je zaposlil na zunanjem obratu 
Rudnika. Sredi leta 1942 so ga poslali na 
delovno obveznost in ga še istega leta v 
decembru prisilno mobilizirali v nemško 
vojsko. Rekrute so zbrali v nemškem 
Konstanzu ob Bodenskem jezeru. Po 
štirinajstih dneh so morali v Francijo na 
vojaško usposabljanje in večkrat je bil 
premeščen. Pri Ortoni v Italiji je bil ranjen 
in zdravil se je v več lazaretih, vojaških 
bolnišnicah. Želja, da dezertira, se mu ni 
izpolnila, ker ga je na poti domov zajela 
vojaška policija in moral je v delovno 
taborišče Biberach. Pred koncem vojne so 
ga še enkrat aktivirali za vojaka za fronto pri 
Heilbronu, kjer so jih zajeli ameriški vojaki. 
Na poti domov je delil usodo nemških

prisilnih mobilizirancev, zato se je vrnil v 
Trbovlje šele v avgustu.
Izkušnje iz vojne niso bile ovira, da ne bi z 
zanosom delal naprej. Zaposlen je bil na 
Rudniku Trbovlje, aktivno je delal pri 
društvih, gradbenih odborih, ... Leta 1956 
je zaradi obilice dolžnosti za izgradnjo 
domovine komaj našel čas za poroko z 
Mileno, ki mu je rodila sinova Marka in 
Matevža.
Uradno se je upokojil 1986. leta, a njegova 
žilica mu še vedno ne da miru. Aktiven je pri 
Planinskem društvu Trbovlje, Turističnem 
društvu Trbovlje, odboru za literarno 
dejavnost DUT, je častni član Relika ... 
Napisal je kar 19 knjižnih enot, zadnji, 
Rudarske zgodbe in pripovedi in Stan 
rudarski bodi nam pozdravljen, sta bili izdani 
lani, ob 200 letnici rudarjenja v Trbovljah. 
Priznati moram, da sem načrtovala pogovor 
z njim, a kako naj na eni strani opišem 
življenje in delo človeka, poznanega 
Trboveljčanom in širom po Zasavju. Njegova 
pripoved teče kot Sava mimo Trbovelj. 
Veliko je vsega. Med pogovorom ves čas 
čutim njegovo nelagodje, kot da vse skupaj 
ni nič pomembno in je, po njegovem, 
samoumevno.
Za prejeto najvišje občinsko priznanje, 
Častni občan občine Trbovlje, Vam iskreno 
čestitam v imenu naših zvestih bralcev, 
uredništva in svojem imenu. Dovolite mi, 
da vam postavim vsaj vprašanje, kaj VAM 
pomeni prejeto priznanje?

Prejel sem priznanje za opravljeno 
življenjsko delo na področju planinstva, 
kulture, gradnje in obnavljanja objektov, 
turizma, promocije Trbovelj in publicistike. 
Mislim, da je to priznanje tudi tistim, s 
katerimi sem delal v društvih, s posameznik 
i- in ustvarjal skupaj z njimi. Hvaležen sem 
vsem predlagateljem, občinski komisiji za 
priznanja, občinskemu svetu in županu.

Vaša čilost daje vtis, da imate še kar precej 
načrtov.
Posebnih načrtov nimam. Sodeloval bom še 
naprej pri planincih, turističnem društvu in 
upokojencih, kjer sodelujem v literarnem 
odboru in posmrtninskem skladu DUT. 
Skrbim tudi za dom in za svoje zdravje.

Verjetno imate kaj vnukov, ki svojega deda 
obožujejo. Povejte kaj o vaših srečanjih z 
njimi. Kaj jih najbolj zanima?
Moje vnuke zanima vse, kar je zanimivo 
mladim. Ukvarjajo se z računalniki in 
športom, uspešni so v šoli. Tekmujejo s 
kajakom in kanujem, v odbojki... hodijo po 
podobnih poteh, ki smo jih prehodili kot 
družina, v kateri sta zrasla očeta. Zanima jih 
marsikaj. Niso imuni niti za zgodovino, niti 
za tehniko.
Uredništvo in avtorica prispevka želimo 
našemu dolgoletnemu sodelavcu, da bodo 
njegove novičke razveseljevale naše bralce 
in da bo zanamcem pripravili še veliko 
gradiva, ki bo pričeval o času, kije za nami.

Besedilo: Irena Vozelj

PRVOJUiVUSKA NAGRADA ŽUPNIKU FRANCU MLAKARJU
Trboveljčani so strogi kritiki. Že dolgo velja, da vsakomur odkrito pokažejo ali ga marajo ali ne. Letošnje leto je dobil občinsko 

nagrado župnik v cerkvi sv. Marije, g. Franc Mlakar. S tem so mu Trboveljčani priznali, da cenijo in spoštujejo njegovo že več kot 
dvajsetletno delo in prizadevanje za ohranitev kulturno sakralne dediščine v Trbovljah.

Franc Mlakar je prišel v Trbovlje leta 
1983 za župnika cerkve sv. Martina. V 
letih službovanja v rdečih revirjih se je 
dobro vključil v vsakdanje življenje, saj 
je s svojo veliko voljo do ustvarjanja 
lepše podobe sakralnih objektov pridobil 
simpatizerje, ki mu priznavajo pomen 
njegovega dela. Razpoložljive finance za 
obnovo in cena strokovnjakov, ki bi delo 
izvedli, so bili večkrat v diametralnem 
nasprotju. S svojo vztrajnostjo in 
pripravljenostjo poprijeti za vsako delo, 
so pomagale zmanjšati omenjena 
nasprotja. Na pomoč so mu večkrat 
priskočili tudi obrtniki in župljani. Skupaj 
so obnovili in nanovo zgradili tako, da

se danes z narejenim ponašajo tudi tisti, 
ki le poredko stopijo v cerkev. 
Življenjepis našega župnika Franca 
Mlakarja bi lahko strnili nekako takole: 
rojen je bil v kmečki družini 5. oktobra 
1948 v Kostanjevcu pri Slovenski 
Bistrici. Osnovno šolo je obiskoval v 
Slovenski Bistrici, v Mariboru I. državno 
gimnazijo. Vojaščino je služil v Ribnici, 
nato se je vpisal na Teološko fakulteto 
v Ljubljani in Mariboru, kjer je leta 1975 
diplomiral iz liturgike na temo 
Bogoslužno leto, kar mu večkrat koristi 
pri dnevnem bogoslužju. Pred prihodom 
v Trbovlje je zelo kratek čas služboval v 
Rušah, nato so ga premestili v Loče pri

Poljčanah in Mozirje. Lju-biteljsko se 
ukvarja z vinogradništvom in vrt
narstvom. Slednje je opazno tudi po 
urejenosti okolice Marijine cerkve, saj 
cvetje vzgaja in neguje sam.
Čestitke za prejeto Prvojunijsko 
nagrado! Ste sploh kdaj razmišljali, da 
bi dobili tako visoko priznanje za svoje 
delo v Trbovljah?
Nikoli!!!
Ko sem prišel v Trbovlje, sem kmalu 
ugotovil, koliko vsega je potrebno 
obnoviti, saj so bili povojni časi 
nenaklonjeni sakralnim objektom. 
Najprej smo obnovili ostrešje in kritino 
na Loškem zvoniku. Nato smo se lotili
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obnove notranjosti cerkve sv. Katarine 
v Čečah. Temu je sledila obnova cerkve 
sv. Martina, nova gradnja župnišča pri 
farni cerkvi, obnova sv. Marka in 
najslabše vzdrževane cerkve sv. Križa 
v Retju. Gradili smo tudi novo cerkev 
sv. Marije, kije postala župnijska cerkev 
za spodnji del Trbovelj. Vsega tega pa 
ne bi bilo brez pomoči župljanov in 
donatorjev. Zato menim, da je ta nagrada 
priznanje vsem, ki so prispevali za lepši 
izgled kulturno verske dediščine.

Na podelitvi ste povedali, da bo nagrada 
služila namenu za katerega je bila 
podeljena. Kaj boste najprej naredili? 
Letos praznujemo 450-letnico cerkve sr 
Križa na Retju, saj je bila prvič omenjena 
leta 1545. Cerkev nameravamo 
obnavljati naprej. Najprej moramo 
nadaljevati z obnovo dragocenih oltarjev, 
zato bo nagrada delni prispevek k tej ne 
majhni investiciji, ki jo sami ocenjujemo 
na več milijonov tolarjev. Predračune 
nam potencialni izvajalci še niso poslali.

Po vseh letih službovanja v Trbovljah 
ste spoznali domačine. Kako vi občutite 
spremembe, ki so nastale v teh letih? 
Delo nas je povezovalo. Ljudje so 
začutili, da je sakralni objekt tudi njihova 
dobrina, ki jo z veseljem obiščejo in tudi 
pokažejo obiskovalcem Trbovelj.
Ob delu smo se srečevali, postali smo si 
bližji, se spoprijateljili. Tako čutim, da 
sem postal resnično del ljudi, ki živijo 
skupaj v kraju, kjer je bilo življenje 
marsikdaj zelo težko.

Besedilo in slika: Irena Vozelj

D I T PRVO JUNIJSKI NAGRAJENEC
Društvo invalidov Trbovlje je bilo ustanovljeno leta 1974, saj je bilo vse več delovnih invalidov Rudnika in težke industrije, ki so 

potrebovali pomoč, nasvete in druženje. Letos jim je bila podeljena Prvojunijska nagrada za njihovo dosedanje delo in napore, da
postanejo Trbovlje mesto prijazno invalidom.

Prostori društva so v bivšem zdravstvenem 
domu, na ulici 1. junija 4. Tam so dosegljivi 
vsak dan od ponedeljka do petka med 7.00 
in 15.00 uro. Popoldan uporabljajo prostore 
za družabne namene, srečanja nekaterih 
športnikov in članic (članov?) sekcije ročnih 
del. Štejejo preko 1100 članov, ki radi hodijo 
na izlete, kopanja v terme, letovanja. Ko smo 
se dan po podelitvi priznanja pogovarjali s 
predsednikom Nadzornega odbora, Veselom 
Šaljo, mu je bilo kar malce sitno, saj je pri 
njih v navadi, da več delajo kot govorijo.
Naj Vam za Prvojunijsko nagrado najprej 
iskreno čestitamo! Občani smo veseli, ko 
vidimo nove pridobitve, s pomočjo katerih 
je življenje invalidov, predvsem manj 
gibljivih, lažje. Kako vi vidite naše mesto? 
Kljub vsemu bo treba še marsikaj postoriti, 
da bodo res lahko čimbolj samostojno živeli 
in se gibali. Društvo si želi, da bi lahko imeli 
povsod nemoten dostop. Današnja otvoritev 
dvigala v Zdravstvenem domu (1. junija op.a.) 
bo olajšala dostop do zdravnikov, saj so imeli 
invalidi veliko težav, da so prišli do zobnih 
in drugih ordinacij višjih nadstropjih. Danes 
imajo Trbovlje že urejene številne klančine 
in verjamemo, da bodo še preostale. V 
bodoče naj bi poskrbeli bolj tudi za slepe in 
slabovidne. Na semaforje bodo montirane 
zvočne naprave, ki bodo omogočale varnejši 
prehod cestišč. Pričakujemo, da bo tudi lažji 
dostop do mestne knjižnice, da bodo urejena 
stranišča za invalide v Delavskem domu in 
še boljši dostop do dvoran kot je sedaj.
Kaj štejete kot največji uspeh društva?
V zadnjem letu smo podelili že štiri prenosne 
kisikove aparate članom, ki ne morejo brez 
njih. Sredstva zanje so prispevali donatorji, 
občina in z dobrodelnim koncertom. Ponosni 
smo na vsakoletno akcijo Odprta dlan, na 
kateri zbiramo sredstva za pomoč in vali dom, 
da dobijo pripomočke, ki jih Zdravstvena 
skupnostne ßnancira ali jih ßnancira le delno. 
Zakonodaja na vseh področjih se precej

spreminja. V sedanjem času ugotavljajo 
pomanjkanje proračunskih sredstev, zato 
bodo morali zakonsko spremeniti višino 
nekaterih prejemkov. Ali menite, da boste 
lahko invalidi preprečili, da bi se vaše 
pravice ne okrnile preveč?
Upamo lahko le, da bo vlada nekatere 
kriterije iz danih predlogov omilila in da se 
bistveno ne bodo poslabšale pravice v 
primerjavi s sedanjimi. Pričakujemo, da bodo 
vsi, ki bodo odločali o naših pravicah, 
temeljito razmislili kaj nam pomeni 
posamezna sprememba v našem že tako 
oteženem življenju. Mnogi med nami morajo 
večkrat poiskati pomoč, ki pa ni vedno 
zastonj, čeprav vemo, da je solidarnost v 
Trbovljah zelo velika. To zadnje Zasavčane 
močno razlikuje od ostalih regij, ki niso živele 
enakega življenja kot pri nas, povezanega z 
rudarjenjem in s čutom za sočloveka. 
Prihaja poletje in čas počitnic. Kako boste v 
društvu dosegljivi?
V poletnih počitnicah imamo največ do 14 
dni dopusta, ko ni skoraj nihče dosegljiv, 
saj so v tistem času dosegljivi »dežurni« po 
telefonu. Člani so o vsem vedno pravočasno 
obveščeni, saj je vse predvideno napisano v 
brošuri letnega plana in jo dobijo po pošti ali 
po poverjenikih.
Vsako leto sodelujete na društvenih, 
medobčinskih, regionalnih in državnih 
tekmovanjih. Na kateri dosežen rezultat ste 
najbolj ponosni?
Že sami redni treningi so dokaj zahtevni, saj 
jih je treba prilagoditi posameznikom in 
njihovim zmožnostim. Naši člani streljajo z 
zračno puško, mečejo pikado, balinajo, lovijo 
ribe s plovcem. Želimo si ponuditi še kaj več, 
a vse je povezano z ustreznimi prostori, ki 
pa jih je večkrat težko dobiti in plačati. 
Ponosni smo na številna državna priznanja 
in vseh uspehov naših športnikov. Bilo jih 
je toliko, da ne bi posebej naštevali, saj bi 
lahko koga pozabili.

Ob koncu povejte kaj vam prvojunijska 
nagrada pomeni?
Nagrada za 31-letno delovanje je veliko 
priznanje za naše delo na humanitarnem 
področju. Zavezuje nas, da bomo še naprej 
enako in še bolje delali in si s pomočjo vseh 
naših prijateljev - donatorjev, občinskega 
vodstva, Zavoda RS za zaposlovanje, ki 
ßnancira zaposlene v društvu preko javnih 
del in vse druge, ki nam na kakršen koli način 
pomagajo pri realizaciji naših aktivnosti, 
prizadevali za boljše življenje tistih, kijih je 
narava za karkoli prikrajšala. Ker zaradi težav 
z očmi nisem mogel prebrati na proslavi, na 
odru, misli Toneta Pavčka, mi dovolite, da 
sedaj povem:
Vsak človek je zase svet, čuden svetal in 
lep
Kot zvezda na nebu ...
Vsak tiho zori, počasi in z leti,
A kamor že greš, vse poti je treba na novo 
začeti.
Tako živimo ljudje... Tudi naši člani morajo 
pogosto s svojo invalidnostjo začeti čisto na 
novo živeti.
Pomoč pri tem novem začetku je naše 
poslanstvo in veseli smo, da so jo občani 
Trbovelj opazili in na pobudo Edija Gabriča 
nagradili.

Besedilo in slika: Irena Vozelj
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Drage bralke, cenjeni bralci! Zakorakali smo v junij, mesec češenj in svetlobe. Dan bo vsak čas najdaljši v letu, s čimer so povezani 
običaji kresne noči. Narava diha s skrivnostno močjo že zdaj. Šepeče neznano govorico, ki jo lahko sliši le odprt človek. Takšen je tudi 
pesnik, ki ga vabijo drevesa in trave, gozd zeleneči, vonj goličave. Lipe cvetijo in spominjajo na naše poreklo. Zeleneča lipa je bila 
nekoč zasajena pri vsaki domačiji, ker je po izročilu odganjala nesrečo. Na gostilniškem vrtu pod lipo sredi vasi so modrovali o poslih 
in sklepali kupčije. Lipa si zato zasluži pesem, vsem vam pa želim, da bi znali uživati v zvokih in dišavah rožnika. Srečno!

Boštjan Grošelj, urednik Lista (tel. 031-373-826)

DREVORED LIPA IŠČEM OGENJ

Zgoraj skuštran, spodaj gol, Lipa mogočna stoji, Iščem ogenj,
drugega za drugim - lipa tam sredi vasi, ki plamti,

vse enake, v ponos nam je to pod pepelom
sklenil je tja pod oblake. prelepo drevo. pa le tli.

Brez pomislekov te zvabi Pri vsaki gostilni Iščem ga,
vase, al’ cerkvi stoji, morda zaman,

ker on vabljivo je drugačen, tam kjer največ je ljudi. noč je dolga,
skrivnostno urejen, privlačen.

Spomladi narava se prebudi,
kratek dan.

Objema te v nevidne veje, lipa svojo krošnjo ozeleni, Če bo končno
kot da varuje te, a vodi ti listi veliki za celo so dlan, le vzplamtel,

srce, v vetru plavajoči kot pajčolan. se ob njem bom
ki zunaj njega sam poti ne ve.

Ko pa se cvetje
še ogrel?

Krošnja smeje bujno razvije, Franci Lakovič
krošnji se šumeče, 
a spodaj se vsak piš

s svojim se vonjem
vsem prilizuje;

dotakne te - čebele male se bodo
a mislil si, z njim poigrale

ČASIda sklenil ščit in čimveč sladkega
je zate le. medu nabrale.

Živim v času,
Ko zunaj njega si, Cvetja si bomo nabrali, ki ga ni-

začetek in konec ima, kuhali čaje in se mazali, sedanjost prazna
a ko vstopiš in se ozreš, da gripo in prehlad se mi zdi;

vidiš le konca dva. preženemo do spomlad’.
prihodnosti

Se prepustiš mu ali ne, Jeseni, ko listje odpade, morda ne bo,
odpelje vedno te do tja, zimsko se vreme prikrade, čas je ustvarjen
kjer se tudi sam konča. samo ptice se vesele, 

ko se med vejami pode.
za slovo;

Vendar sam presodi, če lahko, zato me ni,
kateri konec je zdaj tisti, A lipa ne mara za to, čeprav živim,
ki te njegovega objema kaj ptice v vejah počno, med časi tremi

rešil bo! čez zimo malo počije, le lebdim ...
da spomladi v svoji lepoti zasije.

Vesna Berk
Andrej Režun

Franci Lakovič



V petek, 3 junija se je v Hrastniku začel Ulični festival 
Matkultra na katerem smo že drugo leto zapored nastopili 
bobnarji Perkakšns iz Litije. Na festival smo se prijavili s 
projektom za katerega še sami nismo bili gotovi kako bo 
izpeljan. Odločili smo se namreč, da Zasavju predstavimo 
Afriko. Želeli smo vsem tistim, ki črno celino poznajo zgolj s 
televizije in še niso občutili energije pravih afriških ritmov, 
in jim v ušesih še niso zveneli pravi sangban dunungbe in 
kenkeni, ter djembe, vsem tistim, ki še niso v živo doživeli 
energije afriških plesov in se jih še ni dotaknila iskrenost 
afriške poezije, to doživetje čim bolj realno prikazati.
Naš nastop je bil tempiran za sklepni del večera in se je začel 
šele ko je na hrastniško igrišče padel mrak. Vžgale so se bakle, 
pričela seje projekcija, na odru so pripravljene čakale plesalke 
Kike, za njimi pa našpičeni Perkakšns.
Pa seje začelo. S poezijo. In potem s petjem, s Canberro. Gib 
so Kike našemu izvajanju dodale pri drugem ritmu - Djaa. 
Potem pa spet poezija in kar po vrsti Bomba, Kassa, poezija , 
Gerengeno pa poezija in Kuku. Pa publiki ni bilo zadosti. Pol 
ure »razbijanja«, pol ure plesa, nekaj poezije in pol ure podob 
afriških savan, puščav, živali - publika je zahtevala dodatek.
Pa smo rekli: »Bomo pa ja zmogli Soko«..... in smo ga, resda
z nekaj težavicami, a na koncu smo vedeli, da smo lahko z 
izvedenim zadovoljni.
Ljudje so se počasi razšli, verjamem, da marsikomu še danes 
zvoni v ušesih od glasnega bobnanja, vem da si marsikdo še 
mrmra tisto Zoki-ki-ki zo, Ewawa zokijo-e-e zokijo-e-wawa, 
vsaj Perkakšns in Kike si jo z veseljem zapojemo ob vsaki 
priliki.
Kaj pa za vse tiste, ki ste kjlub obetom za dober koncert raje 
ostali doma in si afriške zgodbe pričarali s pomočjo modeme 
tehnologije? Za Vas pa vabilo na naše naslednje nastope, o 
katerih boste podrobno obveščeni, za pregled že narejenega 
pa le klik na http://portal.perkaksns.com in vse bo jasno.

AM

BELI /OBJE IN CIINI SO VMES, TREBUH 
RAZTEGNE, TE VABI NA PLES.

KJE? KDAJ? KAJ?
Odgovor je preprost za vse, ki ljubijo glasbo in so pripravljeni 
zanjo nekaj storiti.
Rezultati so bili zelo slišni 3. junija v Glasbeni šoli Trbovlje, 
ko so svoje znanje in ljubezen na Oddelčnem nastopu z 
obiskovalci delili učenci diatonične in klavirske harmonike. 
Tudi Barbi je med njimi. Takole je pismeno poročala za 
Zasavca:
»Sem Barbara Kosec in obiskujem 2. letnik glasbene šole v 
Trbovljah. Igram klavirsko harmoniko in moj učitelj je Alojz 
Stradar. V petek smo imeli nastop in na odru mi je bilo super. 
Igrala sem narodno pesem Daj, daj srček nazaj in igrala sem 
še z orkestrom harmonik. Igranje mi je v veliko veselje in 
upam, da bo tako tudi ostalo.« In samozavestno dodala: »S 
tem nastopom smo zaključilo to šolsko leto.«
Mentorja Anton Ahac in Alojz Stradar sta lahko upravičeno 
ponosna na svoje učence. Kot posamezniki in kot orkester so 
enkratni in neponovljivi.

Besedilo: MaH s pomočjo Barbare Kosec

RAZMIGANA f@

...IN AKTIVNOSTI DPM TRBOVLJE V MESECU MAJU 
SO BILE:
...ogled slovenskega parlamenta za mlade delegate, ki so 
sodelovali na letošnjem občinskem otroškem parlamentu na 
temo »Mladi in Evropa«.
Prav na ta dan je Bogdan Barovič kot podpredsednik Odbora 
za zadeve Evropske unije sodeloval na zaključnem dnevu 
Evropske unije, kjer je bila prisotna večina poslancev 
Državnega zbora RS. Po ogledu prostorov (velike dvorane, 
balkona in njegovega preddverja, male dvorane,,...) in kratki 
predstavitvi poteka dela v Državnem zboru, je udeležence 
pozdravil Bogdan Barovič in jih povabil na balkon glavne 
dvorane, kjer je potekal zaključni dan EU. Otroci so tako videli, 
ne samo prostore slovenskega parlamenta, ampak tudi 
poslance in njihov delovni dan.

...IN V JUNIJU:
smo pripravili v sodelovanju z Občino Trbovlje občinski 
otroški parlament na temo »Trbovlje danes«. Otroci so si 
ponovno želeli pogovora z županom, da so mu predstavili svoje 
ideje, zamisli in zastavili marsikatero vprašanje.
Prav tako se že pripravljamo na našo že tradicionalno 
prireditev »Pozdrav poletju«, ki bo v petek, 24. junija 2005 ob 
17. uri predvidoma na Letnem kopališču Trbovlje. Prireditev 
nam bodo tudi v letošnjem letu pomagali izpeljati člani 
Plavalnega kluba Trbovlje. Za otroke bomo pripravili športne 
igre na travi in v vodi, ustvarjalne delavnice,...

... TUDI LETOVANJE BO SPET:
* Tabor Mojca v Dolenjskih Toplicah

od 26. junija do 06. julija 2005
* Debeli rtič L izmena od 27. junija do 07. julija 2005
* Debeli rtič II. izmena od 07. julija do 17. julija 2005
* Savudrija od 29. julija do 8. avgusta2005

...IN POČITNIŠKE DEJAVNOSTI:
bodo potekale vsak delavnik v mesecu juniju in avgustu od 
9. do 13. ure.

D PM Trbovlje
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ŠESTDESET LET 
CICIBANA

Skoraj ne moremo verjeti, da je tudi popularni Ciciban, revija 
za otroke, prišel v leta...

Tega seje spomnila Helena Kreže, knjižničarka na OŠ Vitka 
Pavliča in že marca letos poslala na različne naslove obvestilo, 
da pripravljajo na šoli razstavo Cicibanov, ki praznuje letos 
60. rojstni dan, s prošnjo, naj prinesejo stare Cicibane, če jih 
imajo.

Konec aprila je bila razstava urejena in med obiskovalci so 
bile tudi upokojene učiteljice, stanovalci Doma starejših in 
lastniki najstarejših Cicibanov. Spominjali so se, kako težko 
so čakali na vsako številko, saj knjig ni bilo. Niti učbenikov 
niso imeli takoj po vojni in so si tako pomagali tudi s 
Cicibanom.
V maju so razstavo prestavili v Knjižnico Antona Sovreta, da 
so jo predstavili še drugim.

Slika: Simon Medvešek 
Besedilo: Fanči Moljk

PODELITEV BRALNIH

Knjižnica Toneta Seliškarja je v sredo, 25.5.2005 priredila 
svečano podelitev bralnih priznanj Tončka Knjigoljuba. 
Priznanja je na podelitvi prejelo 79 otrok, ki obiskujejo Vrtec 
Trbovlje. Z njimi so na prireditev prišli starši, babice in dedki, 
njihove vgojiteljice in vsi prijatelji knjige. V letošnjem letuje 
v projektu sodelovalo 5 skupin otrok. Iz enote Pikapolonica 
so prišli Škrati pod vodstvom Liljane Sačič in Metulji pod 
vodstvom Milene Škrinjar. Iz enote Barbara so prišli Metuljčki 
pod vodstvom Zofije Pajk in Pikapolonice pod vodstvom 
Marinke Žnidaršič. Iz enote Metuljček na Dobovcu pa sose 
nam pridružili otroci pod vodstvom Mirande Poropatič. Vse 
skupine so se predstavile na odru gledališke dvorane Doma 
svobode. Ob spremljavi kitar njihovih vzgojiteljic so nam zapeli 
s tolikšno mero prisrčnosti, kot je premorejo le otroci. Vsi 
otroci so prejeli bralna priznanja Tončka Knjigoljuba. Zanja 
so se morali potruditi otroci sami, njihovi starši, ki so svojim 
nadebudnežem pridno brali pravljice in se učili pesmice ter 
vzgojiteljice in njihove pomočnice, ki so opravile odlično 
pedagoško delo, ko so v vrtcu preverjale, kaj vse so otroci 
prebrali in se naučili. Mladim bralcem so program popestrili 
učenci iz l.a razreda OŠ Ivana Cankarja pod vodstvom 
vzgojiteljice Neli Mišvelj Leben s pravljično predstavo 
Kraljična in zmaj.

Namen tekmovanja za bralno priznanje Tončka Knjigoljuba 
je spodbujanje staršev, da otrokom berejo, razvijanje in 
bogatenje otroškega besednega zaklada ter spodujanje 
domišljije. Tonček Knjigoljub pomeni tudi povezovanje 
domačega okolja, vrtca in knjižnice. Upamo, da so otroci, 
njihovi starši in vzgojiteljice ob podelitvi bralnih priznanj 
Tončka Knjigoljuba preživeli lep večer.
Zadovoljstvo, sreča in nasmeh na otroških ličkih je tisto, za 
kar se, poleg uvajanja v začetke branja, trudimo!

Simona Solina
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POTOVANJE PO ZAHODNI TURČIJI - VI. DEL

Prenočevanje na drevesi h
Osmi dan potovanja, v sredo 2.VI.2004, 
smo že navsezgodaj na južni turški obali. 
Potem zavijemo po ozki, vijugasti cesti 
do ene izmed treh hudourniških dolin - 
Olympos, kjer bomo preživeli dva dneva. 
»Hotelski« objekti so res pritrjeni na 
krošnjah dreves.To so lesene hiške, ki 
imajo samo postelje - brez omar in polic. 
V vsako se strpa po pet, šest ali celo več 
oseb. Okno je samo eno in še to majhno, 
pred vrati pa so srčkane verande z 
lesenimi stopnicami, ki vodijo na 
dvorišče, kjer so čisti veceji, skupna, 
razmajana kopalnica - spominja me na 
drvarnico in največja stavba na tleh - 
recepcija in samopostrežna restavracija 
z okusno mediteransko prehrano. Bogati 
zajtrki, obilne večerje. Jemo na prostem, 
na lesenih mizah, z lesenimi klopmi. Vse 
naokrog bujno cveti oleander, okolica je 
nevsiljivo aranžirana z raznimi lesenimi 
kolesi, anforami, lončenimi koriti, vmes 
pa se sprehaja koklja s piščanci.. .Na eni 
izmed hišic piše: Prišel, videl in bi 
ostaaaal...Celo ozko dolino do morja 
obdajajo strme vzpetine. Od navdušenja 
pozabimo zapreti usta...To sodobno 
Tarzanovo ali Robinzonovo domovanje 
si je izmislil gospod Kadir, kjer se 
trumoma za nekaj dni ustavljajo 
predvsem turisti z nahrbtniki, saj so 
cene ugodne. Pol penzion s prenočiščem 
je okrog 2000 sit. Mladi z vseh koncev 
sveta imajo ponoči prostor za zabavo, mi 
pa se najraje zleknemo na udobne turške 
blazine, ki so nameščene v nekakšni uti 
iz trsja sredi dvorišča - čajnice...Brez

težav se navzamemo turškega yavaš, 
yavaš - počasi, počasi...

Rajska obala Olympos
Do moija je dva kilometra. Nismo hodili 
peš, čeprav je ob makadamski cesto 
polno čajnic in hišic na drevesih. Stojnice 
s sočnim sadjem. Ponujajo tudi nadvse 
poživljajoč jogurt, pomešan z vodo in 
soljo. Da ne govorim o ogromnih 
palačinkah, pečenih na veliki kamniti 
plošči - gozlemi, z različnimi nadevi... 
No, mi se vozimo do morja z razmajanim 
kombijem brez vrat - Beach Travel, ki 
vozi vsako uro. Do plaže pa je treba še 
slab kilometer peš.Ta prevoz in 
vstopnina za morje stane 1500 sit, kar 
ni tako malo. Plaža pa je res lepa, zato si 
z Jano privoščiva dolgotrajno sončenje 
»česmožeplačal ». Seveda posledice 
nosiva sami, saj sva po hrbtišču pošteno 
opečeni. Tudi plavamo in se ob potoku, 
ki se izliva v morje, hladimo. Obišče naju 
tudi Janin ata Ivan in izmenjata nekaj 
strokovnih besed o noči vožnji. 
Ugotavljata, da sta srečevala samo 
tovornjake. Avtomobilizem je tukaj za 
kakšnih 20 let za nami.
Ko se po peščeni obali vračava, srečava 
dva mlada fanta, ki se nama čudno 
smejita.Ob skalo imata prislonjeni 
kolesi. Povesta, da sta naju že prej slišala 
govoriti slovensko, česar sta bila zelo 
vesela. Naše gore lista sta namreč iz 
zgornje Savinjske doline, iz Braslovč, 
člana Alpinističnega kluba Planika - 
Franjo Ažman in Peter Brglez. Na poti 
sta bila že 45 dni. Začela sta na cesti čez

Trojane, kolesarila do Trsta, Kopra, 
Reke in naprej po Jadranski magistrali 
do Črne gore in Albanije. V Grčiji sta se 
podala na Olimp, zdaj pa sta po 
zahodnem delu Turčije prišla na jug. 
Prekolesarita po 100 km na dan, pojesta 
na primer po 1,5 kg banan in se izogibata 
turističnim mestom. Kolesarila bosta še 
dva meseca...Kasneje se oglasita še pri 
naših lesenih hiškah, kjer ju malo 
počastimo. Z Vinkom in ostalimi 
planinskimi strokovnjaki debatirajo, če 
bosta uspela priti na Ararat, kjer je njun 
cilj...

Dva gorska vzpona
Naslednji dan se spet razdelimo v dve 
jakostni skupini. Prva zavzame 2.650 m 
visok Tahtali Dag, kamor odidejo že ob 
dveh zjutraj. Vinko posname prelepe 
fotografije cedrovega gozda, po katerem 
hodijo štiri ure, eno uro pa še po čistini. 
Tudi tu je poleg našega turističnega 
vodnika Primoža še turški vodnik. Ostali 
sopihamo na 690 m visoko Musado, kjer 
naletimo na sto glavo čredo črnih, 
dlakavih koz. Na vrhu ob pikniku sedimo 
na koreninah, ker so skale pastirji 
namazali s soljo...Natočimo si 
studenčnico. Razkošje... Imamo lep 
razgled na doline, polne rastlinjakov. Ko 
se vračamo v naselje, spet občudujemo 
cvetoče oleandre, ki jih je v tej 
hudourniški dolini vse polno.
Po večerji se odpeljemo do skalnih 
razpok z večnim ognjem.

Fotografije: Vinko Šeško 
Besedilo: Fanči Moljk
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Vicoteka
TOLAŽBA
Župnik pridiga o grehu in peklu ter 
kaj grešnike čaka v drugem, eno
stranskem življenju. Tako vneto 
grozi, da ljudje v cerkvi planejo v 
jok.
“No, no,” jih skuša potolažiti, ko vi
di, da jih je preplašil, “morda pa vse 
skupaj sploh ni res.”

PREVARA
Na železniški postaji stoji proda
jalec časopisov in vpije: 
“Največja prevara desetletja. 
Doslej že tristo petnajst žrtev pre
vare!”
Možakar kupi časopis, ga prelista 
in reče prodajalcu:
“V časopisu o tem nič ne piše.” 
Prodajalec mu ne odgovori, ampak 
zavpije:
“Največja prevara desetletja! Dos
lej že tristo šestnajst žrtev preva
re!”

PREPOVED POLICIJSKIH VICEV
Minister za notranje zadeve je na 
novoletnem sprejemu in večerji pri 
predsedniku. Po večerji minister 
zapleše s prvo damo.
“Gospa predsednikova, kaj se vam 
zdi, ali ni že čas, da bi prepovedali 
policijske vice?”
“Veste, mislim da je nekaj resnice 
v teh vicih. Vi ste prvi, ki me je ob 
igranju himne povabil na ples.”

PABERKOVANJE

Pri atomskih poskusih, ki sojih ZDA 1. ju
lija 1946 izvedle na atolu Bikini (Marshal
lovi otoki), je sodelovalo 150 letal, 200 
ladij in 42.000 ljudi. V poskusih so upo
rabili 10.000 merilnih naprav.

Razvedrilo krajša čas.

A4
60 strani
izhaja 4-krat letno 
popust za naročnike

)S,ttW
VA'

Pokličite:
01/566 25 55, 566 25 56

. uga^0

^>*X-
^aV>w's'

9. rožnik 2005



Nagradna
križanka

Rešitev oziroma geslo nagradne križanke pošljite do 
20. junija 2005 na naslov Uredništvo Zasavca, Cesta 
zmage 3,1410 Zagorje ob Savi s pripisom 
NAGRADNA KRIŽANKA št. 11/2005. Fotokopij ne 
upoštevamo, prav tako tudi ne rešitve gesla, ki bodo 
prispele na dopisnicah in ne bo na njih nalepljeno 
geslo, izrezano iz Zasavčeve križanke. Poleg svojega 
točnega naslova pripišite še davčno številko, ker vas 
v nasprotnem primeru bomo mogli nagraditi.

Izžrebanci nagradne križanke 10/2005:
1. nagrada: bon v vrednosti 5.000,00 sit: Mimi 

Serša, Vodenska c. 39, Trbovlje
2. nagrada: bon v vrednosti 3.000,00 sit: Metoda 

Češek, Rove 5, Zagorje
3. nagrada: bon v vrednosti 2.000,00 sit: Majda 

Bizjak, Golovec 40, Trbovlje
4. Boni so vnovčljivi v Trgovini JAKA , cesta 9. 

avugsta 107, Zagorje - Brglez Roman s.p. 
Vransko.

RAZVEDRILO ©>

»Kje je to?« ...iz prejšnje številke...
Seveda ste uganili. »Pr’ Kozinet« je najstarejša slaščičarna v 
Trbovljah, znana po »kremšnitah« in drugih dobrotah. Ob 
lepem vremenu lahko zunaj v prijetni senčki uživate tudi v 
okusnem sladoledu. Pred kratkim so obnovili prostore in vsaj 
vizualno povečali notranji prostor. Nežni spol se tu zelo rad 
dobi, predvsem ob tržnih dneh.
Zato ni čudno, daje dobitnica sladke nagrade ženskega spola. 
To je Marija Rajkovič, Opekama 2a, Trbovlje. Čestitamo 
Mariji in ji želimo obilo užitkov ob nagradi, ki jo podarja 
Slaščičarna Kozina v
Trbovljah »na samem kraju sladkega greha«.

SLR.

KUHARSKI KOTIČEK:
POMLADNA SARMA

BRGLEZ ROMAN s.|). 
PEKARNA- SLAŠČICARNA- 
TRGOVINA-BAR 
VRANSKO 17 
3305 VRANSKO

Odlični domači 
K0K090VI KEK9I 800 g 

po izredno ugodni ceni 490 sil 
samo v trgovini JAKA v ZAGORJU 

od 09. OG. do 22. OG. 2005 
mnjam kako so slastni...

Trgovina Jaka 
c. 9. avgusta 107, Zagorje 

tel: 03 566 02 80

Potrebujemo: 20 svežih listov vinske trte, 20 dag mešanega 
mletega mesa, skodelico kuhanega riža, manjšo čebulo, žlico 
kisa, malo janeževega listja, poper, sol, olje, jušno kocko, eno 
kislo smetano ali kislo mleko.
Liste očistimo, operemo in za dve tri minute spustimo v vrelo 
slano vodo v katero smo dodali tudi malo kisa. Na olju 
prepražimo čebulo in mleto meso, dodamo riž, popopramo in 
posolimo. Odstavimo in dodamo še čisto malo na drobno 
sesekljanega janeževega lista. Z narejenim nadevom, polnimo 
posamezne liste, zvijamo kot sarmo in zlagamo v primerno 
posodo. Nalijemo toliko vode, da jed le prekrije, zdrobimo v 
vodi jušno kocko, dodamo ob straneh in damo v pečico za 
okrog pol ure na 175 stopinj. Preden postrežemo prelijemo s 
kislo smetano ali kislim mlekom.

Dober tek!
SL R.
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PROMETNO
i---------------------

VARNO V PROMET
Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Zagorje ob Savi, Policijski oddelek Zagorje ob Savi ter Avto moto društvo 

Izlake so v petek, 20. maja 2005, pripravili preventivno prireditev Varno v promet. Program je bil namenjen starejšim otrokom iz 
vrtca Kekec ter učencem od prvega do četrtega razreda OŠ Ivana Kavčiča Izlake. Prireditev je potekala na športnem igrišču na

Izlakah ter v prostorih šole.

Najmlajši so se najprej seznanili z uporabo varnostnih sedežev 
med vožnjo v avtomobilih ter kako se pripeti. Otroci so 
pozorno poslušali ter sodelovali v pogovoru. Poudarili so, da 
morajo biti v avtomobilu vedno pripeti. Uporaba varnostnega 
pasu temelji na navadi. Otrokom bo dodatna spodbuda za 
uporabo varnostnega sedeža drobna navihana igrača, pasavec, 
ki so ga dobili za sodelovanje. Se posebej se jim je vtisnil v 
spomin slogan »Red je vedno pas pripet«. Po predstavitvi 
varnostnega sedeža so najmlajši z barvnimi kredami prenašali 
svojo ustvarjalnost na asfalt. Risali so na temo Varno v promet. 
Dogajanje so popestrili tudi pisani baloni Vozimo pametno. 
Drugošolci so medtem v likovni delavnici izdelovali prometne 
znake in risbe.

Po končanem delu so se pridružili najmlajšim pri ogledu 
lutkovne igrice Toja in Tone v prometu, ki jo je predstavil 
lutkar Boris Kononenko. Najmlajši so se naučili pesmico Toja, 
Tone, ki je bila rdeča nit igrice o prometni varnosti ter 
preventivi.
Organizatorji niso pozabili tudi na osvežilno pijačo, ki je bila 
v tem lepem dopoldnevu nadvse dobrodošla.

Učencem 3. in 4. razredov so predstavniki Kolo kluba Zagorje 
predstavili varnostno in zaščitno opremo kolesarja. Postavili 
so jim tudi mini kolesarski poligon, kjer so se preizkusili v 
spretnostni vožnji ter poznavanju prometnih predpisov. 
Najboljši trije so prejeli priložnostne nagrade.

Posebnost prireditve so bili avtomobilčki JumiCar, s katerimi 
so se učenci 3. in 4. razredov za nekaj časa preselili v pravi 
otroški svet cestnega prometa. Program JumiCar je namenjen 
preventivni vzgoji otrok v cestnem prometu na malo drugačen 
način, preko igre, zabave. Otroci so na drugačen način spoznali 
dogajanje na cesti. V teoretičnem delu so se učenci najprej 
seznanili z nevarnostmi, ki pretijo v cestnem prometu. 
Seznanili so se s prometnimi pravili ter z vedenjem v prometu. 
V praktičnem delu so se z avtomobilčki popeljali po mini 
poligonu, opremljenem z prometnimi znaki in prometno 
signalizacijo. Poleg prometnega znanja so si pridobivali tudi 
motorične sposobnosti, saj so morali biti v prometu pozorni 
na vožnjo, znake, pešce ter druge udeležence v prometu. 
Učenci četrtega razreda so v tem mesecu opravljali kolesarski 
izpit, zato so del prireditve namenili tudi svečani podelitvi 
kolesarskih izkaznic.
Zaključek prireditve seje odvijal v šoli, kjer so učenci zapisali 
svoje vtise s prireditve. Otroci so tako na prijeten način 
poglabljali svoje znanje o prometu in prometni varnosti, o njih 
samih kot udeležencih v prometu. Organizatorji prireditve 
so tako pripomogli k večji ozaveščenosti najmlajših v prometu. 
Otroci so se domov vrnili za spoznanje in izkušnjo bogatejši 
in upam, da bodo od sedaj naprej v prometu tudi previdnejši.

IRH

PRIJAZNO POVABILO PM ZAGORJE

V četrtek, 16. junija 2005, med 09.00 in 16.00 uro bo na 
policijskem oddelku Zagorje ob Savi v sodelovanju s 
Policijsko upravo Ljubljana DAN ODPRTIH VRAT. 
Vabijo vse občane, da jih na ta dan obiščejo na Policijskem 
oddelku. Predstavili bodo delo Policije in Policijskega 
oddelka Zagorje in opremo, s katero opravljajo svoje 
delo. PMZ
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DEJAVNOSTI »UPANJA«
Medgeneracijsko društvo Upanje Trbovlje, ki se posveča skrbi 

za kakovostno staranje in boljše medgeneracijske odnose 
vsako leto pred poletnimi počitnicami, ko se redne 

prostovoljske dejavnosti za dva meseca prekinejo, organizira tri 
skupna druženja, dva od teh v mesecu maju.

Prvi je bil planinski pohod, namenjen zainteresiranim aktivnim 
članom društva - prostovoljcem. Pohodniška skupina se je 
pod vodstvom Marije tokrat podala na prijeten pohod proti 
Kleku in naprej na Taborske skale.
Malce vzpona skozi gozd omili okrepčilo na mizi in klopcama 
ob poti, ravno na pol poti. Tako lažje nadaljujemo pot proti 
vrhu, kjer nas presenetijo lepo urejene poti, nasajene rože in 
razgled. Še vpis v knjigo, pohvala in dogovor, da bo pohodniška 
skupina kmalu dobila tudi svoje ime.
Domov se vračamo po drugi poti, vmes za naše domače 
naberemo šopke travniškega cvetja in zaključimo ob 
sladoledu. Vsi pohodniki se strinjamo, da naši pohodi 
postanejo bolj pogosta stalnica, saj je skrb za telo zelo 
pomembna v vseh življenjskih obdobjih in dobra podlaga za 
kakovostno staranje.

Drugi dogodek smo izpeljali v ponedeljek, 23.maja. Tudi v 
letu 2005 so se v Območnem združenju Rdečega križa 
Trbovlje odločili, da v skupnem sodelovanju z našim društvom 
organizirajo izlet, namenjen članom medgeneracijskih skupin 
za kakovostno starost. Rdeči križ je tako prevzel vso finančno 
in organizacijsko plat, MD Upanje pa je poskrbelo za udeležbo 
in pomoč pri organizaciji ter poteku izleta. Sodelovanje se je 
v preteklih letih izkazalo kot zelo dobrodošlo, koristno in kar 
je najpomembnejše - za stare ljudi osrečujoče.
Izlet je že tretji po vrsti, a tokrat ne proti moiju, temveč na 
Štajersko. Prijave ljudi so se zvrstile takoj po vabilu in avtobus 
je bil nabito poln. Iz leta v leto se bolje poznamo, seveda pa 
smo še posebno veseli vsake novo ustanovljene skupine, ki 
se nam pridruži. V letošnjem letu je bila to skupina iz Čeč, po 
imenu »Kmečke lastovke«.
Ob pol osmih zjutraj nas tik pred odhodom pozdravi in prijazno 
nagovori sekretarka RK Helena Kastelic, ki nam zaželi 
prijeten dan in srečno pot. In že se peljemo proti Slovenskim 
Konjicam, mestu cvetja. Zavijemo proti dvorcu Trebnik, kjer 
nas pričaka dvomi gospodič- naš vodič. Na simpatičen način 
nas najprej popelje v hlev, razkaže grajske kočije in razloži

DROBTINICE ©
-------------------------------------------------1 — —

način življenja na dvorcu. V notranjosti dvorca nam v beli 
dvorani zavrti predstavitveni film, ki nas naravnost navduši. 
Sledi čajna kuhinja, kjer lahko vidimo različne čaje, ki se suše 
na stropu in tisto najboljše - tudi preizkusimo jim lahko, poleg 
ostalih zdravilnih likerjev. Še sprehod in po želji nakup v 
njihovi zeliščni trgovini ter nadaljevanje na dvorišču, kjer se 
vsaka skupina želi slikati z dvomim gospodom. Vsi, ki so za 
to, se dvornemu gospodu pridružijo še pri sprehodu čez 
vrtove, kjer gojijo zdravilna zelišča. Ob slovesu nas preseneti 
grajska zahvala in spominska listina, ki jo izročimo Rdečemu 
križu.
Kosilo. Gobova juha in ajdovi žganci nam obudijo spomine na 
stare čase in vsi se strinjamo, da sta se počitek in okrepčilo v 
okolju gričev in vinogradov prav prilegla.
Pot proti domu skrajšamo še s postankom v Žički Kartuziji in 
najstarejši gostilni na slovenskem.
Domov se vračamo prijetno utmjeni in zadovoljni s skupno 
preživetim dnem. Na avtobusu se pred mikrofonom zvrstijo 
člani različnih skupin, ki se želijo zahvaliti Rdečemu križu in 
vsem organizatorjem za čudovit izlet. Čuti se medsebojna 
naklonjenost, hvaležnost in povezanost med vsemi navzočimi. 
Posebna zahvala pred slovesom gre tudi šoferju Jožetu, ki 
nas je potrpežljivo poslušal, ustregel vsem našim željam in 
bil zelo prijazen.
Za čudovit izlet, prijetne skupne trenutke in občutja, ki jih 
imajo mnogi le redko priložnost doživeti še enkrat zahvala 
vseh nas - Rdečemu križu Trbovlje!

Besedilo in slike: Mateja Eržen

S PESMIJO m PLESOM PO 
EVROPI

V sredo, 25.maja 2005, so imele članice ženskega pevskega 
zbora Svoboda Dol v kino dvorani letni koncert, ki so ga 
poimenovale S pesmijo in plesom po Evropi. V goste so 
namreč povabile tudi folklorno skupino iz Trbovelj.
Temu naslovu je ustrezal tudi izbor pesmi in plesov, saj so 
poleg domačih pesmi uvrstile v program tudi pesmi s 
Slovaške, Škotske, Poljske, Makedonije. ..«Izbiramo lažji pro
gram, zato smo povabile k nastopu tudi spremljevalce...«, je 
dejala po koncertu njihova nova zborovodkinja Karmen 
Lindič, ki ima z zbori že bogate izkušnje. Seveda pa je bilo v 
programu tudi nekaj zahtevnejših skladb. Spremljala jih je 
Simona Weber Goljuf na klavir, Maja Lebar Kotar na violino, 
Alenka Razpotnik z zvončki in na tolkala skupina njenih učenk 
z Dola. Na harmoniko pa jih je tudi tokrat spremljal Franc 
Vrtačnik.
Program je povezovala Maja Petan Majcen, s skeči pa se je 
vključeval Nejc Kresnik. Priznanje za odlično izvedbo na 
letnem nastopu je bila Karmen Lindič s svojim pevkami 
deležna ves čas koncerta, ko so jih obiskovalci - kot navadno, 
je bila dvorana nabito polna - nagrajevali z navdušenim 
aplavzom.
»Cvetlični aranžma nam je tudi tokrat - kot na vseh naših 
letnih koncertih - brezplačno uredila cvetličarna OCTA z 
Dola, za kar bi se želele zahvaliti...« je še povedala 
predsednica zbora Mari Alt.

Besedilo: Fanči Moljk
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DELAVSKI DOM TRBOVLJE
10.6.2005 petek Ml ŠE VEDNO NISMO ANGELI ob 18.00
V filma spoznamo Nikolovo hčerko Sofijo, prikupno petnajstletno 
deklico. Sofija se začne zanimati za nasprotni spol, medtem ko 
patološko ljubosumni Nikola poskuša svojo edinko na vse načine 
zaščititi pred kakršnim koli vplivom moških in pri odvračanju morebitnih 
“kandidatov” ne izbira sredstev. Seveda to ni lahko, zlasti zato, ker sta 
Hudič in Angel ponovno stavila na “srečen ali nesrečen" konec te odbite 
komedije.

LEPOTICA POD KRINKO 2 ob 20.06 
Čudovita in nevarna komedija 115'
Agentka FBI Grade (Sandra Bullock) seje po nastopu na tekmovanju 
za miss Amerike proti svoji volji oddaljila od policijskega dela. Po 
ugrabitvi prijateljice mora znova skočiti pod krinko, ki je tokrat še bolj 
neobičajna, v pomoč pa ji dodelijo agentko Sam, s katero se Gracie ne 
razume najbolje.
11.6.2005 sobota LEPOTICA POD KRINKO 2 ob 18.00

Čudovita in nevarna
Ml ŠE VEDNO NISMO ANGELI oh 70 00

12.6.2005 nedelja Ml ŠE VEDNO NISMO ANGELI oh 18.00
LEPOTICA POD KRINKO 2 ob 20.00 
Čudovita in nevarna

13.6,05 ponedeljek Ml ŠE VEDNO NISMO ANGELI oh 18.00
14.6.2005 torek LEPOTICA POD KRINKO 2 ob 18.00

Čudovita in nevarna
15.6.2005 sreda LEPOTICA POD KRINKO 2 ob 18.00

Čudovita in nevarna
16.6.2005 četrtek JESEN PRIHAJA, DUNJA MOJA oh 18.00 
Brezskrbno odraščanje Petrašina, Marije in Sava prekine prva svetovna 
vojna. Po vrnitvi domov se med Savom in Marijo znova prebudijo stara 
čustva ljubezni, a ju revščina znova loči. Razočarani Sava odide in 
drugje najde novo delo in ljubezen, toda čustva ga še vedno kličejo 
nazaj v rojstno vas, kjer ga Petrašin pričaka s tragično novico, (drama 
-94')
17.6.2005 petek DALTONI oh 18.00
Ropi Bratov Dalton se kljub nenehnemu prizadevanju vedno znova 
končajo v zaporu. Po ultimatu njihove mame se odločijo napasti najbolj 
varovano banko, za kar potrebujejo magični rdeči sombrero. Toda za 
petami jim ves čas sledi večni borec za pravico in najhitrejši kavboj 
Divjega zahoda Srečni Luka.( komedija - 86')
18.6.2005 sobota DALTONI ob 18.00

JESEN PRIHAJA, DUNJA MOJA ob 20.00
19.6.2005 nedelja JESEN PRIHAJA, DUNJA MOJA oh 18.00

DALTONI ob 20.00
20995.ponedeljek JESEN PRIHAJA, DUNJA MOJA oh 18.00
21.6.2005 torek TALEC
Zaradi ponesrečenih pogajanj, katerih rezultat je bila smrt matere in 
otroka, pogajalec losangeleške policije Jeff Talley zapusti Los Angeles 
in se zaposli kot šef policije v mirnem mestecu Bristo Camino v okrožju 
Ventura, (acijski triler -113')

22.6.2005 sreda VEČ KOT LJUBEZEN ob 18 00 
Romantična komedija VEČ KOT LJUBEZEN se loteva ljubezni na svež 
in sodoben način. Ashton Kutcher in Amanda Peet sta Oliver in Emily, 
fant in dekle pri 20. letih, ki se razlikujeta kot noč in dan. Njuno prvo 
srečanje je nepričakovano in strastno... in pri tem tudi ostane. V 
naslednjih sedmih letih se večkrat srečata. Je njuno razmerje le 
prijateljsko ali kaj več? Je na vidiku še ena.( romantična komedija - 
107')

23.6.2005 četrtek TALEC oh 18 00
BATMAN: NA ZAČETKU oh 20.00 

Film Christopherja Nolana raziskuje začetke legende o Batmanu, ki se 
kasneje v mestu Gotham bori proti silam zla. Po smrti svojih staršev se 
razočarani Bruce Wayne (CHRISTIAN BALE) poda v svet, kjer išče 
načine, kako bi se boril proti krivicam in nagnal strah v kosti tistim, ki 
prežijo na nemočne. Naposled se vrne v Gotham in razkrije svoj drugi 
jaz: Batmana, zamaskiranega križarja, ki se s svojo močjo, razumom 
in vrsto modernih naprav bori proti zloveščim silam, ki ogrožajo mesto.( 
acijska domišlj.pustol.-134')

DELAVSKI DOM ZAGORJE

Petek 10.6.

Sobota 11.6. 

Nedelja 12.6.

Ponedeljek 13.6 

Torek 14.6.

Sreda 15.6.

Četrtek 16.6. 
Petek 17 6.

Sobota 18.6.

Ponedeljek 20.6.

Sreda 22.6.

Četrtek 23.6.

VOJNA ZVEZD - MAŠČEVANJE SITHA ohžn.nri 
(ameriški, zf spektakel) Režija: George Lucas, 
Igrajo: Ewan McGregor, Hayden Christensen, 
Natalie Portman
VOJNAZVEZD-MAŠČEVANJE SITHA oh 20 uri
(ameriški, zf spektakel)
PET OTROK IN ŽELJOZAVER oh 10 30 uri 
Režija: John Stephenson,
Igrajo: Freddie Highmore, Zoe Wanamaker, 
Kenneth Branagh (ameriški, mladinski)
VOJNA ZVEZD - MAŠČEVANJE SITHA ob20.uri 
(ameriški, zf spektakel)
VOJNAZVEZD - MAŠČEVANJE SITHA ob20.uri 
(ameriški, zf spektakel)
FILM TEATER ob 21'uri 
VISKI (Urugvajski, drama)
Režija: Juan Pablo Rebella,
Igrajo: Jorge Bolani, Mirella Pascual, Andres Pazos 
DALTONI ob 20.uri
Režija: Philippe Haim, Igrajo: Eric Judor,
Ramzy Bedia, Til Schweiger 
(francoski, komični vestern)
DALTONI ob 20.uri (francoski, komični vestern) 
KOMORNI ZBOR AVE oh 19.3n.uri 
(koncert Valvasorjevi večeri)
BODI KUL ob 20.uri
Režija: F.Gary Igrajo: John Travolta,
Uma Thurman, Vince Vaughn (ameriški, komedija) 
POSLEDNJI LOVEC oh 10.30 uri 
Režija: Nicolas Vanier, Igrajo: Norman Winther, 
May Loo, Alex van Bibber (francoski, pustolovski)

BODI KUL ob 20.uri (ameriški, komedija)
FILM TEATER oh?1.uri
ZBOGOM, DRAGON INN (tajvanski, drama)
Režija: Tsai Ming - liang, Igrajo: Lee Kang - sheng,
Chen Shiang - chyi, Mitamura Kiyonobu
MISIJA CUCELJ oh 20 uri
Režija: Adam Shankman, Igrajo: Vin Diesel,
Brittany Snow, Max Thieriot
(ameriški, akcijska komedija)
MISIJA CUCELJ Qb.2Q.uri (am., akcijska komedija)

KINO IZLAKE
Nedelja. 26.6. MISIJA CUCELJ ob 19.15 uri 

(ameriški, komedija)
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PRAVIČNA
ODŠKODNINA
Ste bili poškodovani v prometni 

nezgodi, javnem prostoru 
ali delovnem mestu?

ŽELITE PRAVIČNO 
DENARNO 

ODŠKODNINO?
SMO NAJUGODNEJŠI V SLOVENIJI

POKLIČITE 041 230 570

P.E. TRBOVLJE, Trg revolucije 15

Delovni čas: ponedeljek - petek : 9.00 -14.00
IZVEN DELOVNEGA ČASA PO DOGOVORU

(71/J
ELEKTROPROM

♦ projektiranje strojnih in 
elektro instalacij in 
geodetske storitve

♦ bar sedmica
♦ lokalna televizija ETV

♦ ♦♦

EV)

ELEKTROPROM d.o.o. 

Loke 22 
1412 KISOVEC 

td.: 01 S» SJ ISO 

Ul: 03 St 71 234

4 trgovina EVJ Center 
4 elektroinstalacije
♦ centralne kurjave, vodovod, 

plinske instalacije
♦ kabelsko komunikacijski sistemi
♦ grafitne ščetke
♦ tiskana vezja

wvrw.elcktroprom.>i ♦ delovni stroji in nizke gradnje

Ponujamo vam bogat 
izbor kakovostnih 
italijanskih vin po 
ugodnih cenah!

Habjan Vintana d.o.o.
Trbovlje 

Informacije na 
tel.: 56-34-212

Podjetje
Habjan Vintana d.o.o., 
Gabrsko 49, Trbovlje, 

vabi k sodelovanju 
izkušene in zanesljive 

električarje in 
informatike na 

tel.: 56-43-212

Valvasorjev trg 3 
1270 Litija

tel./fax: 01/8983-020,8984 209, 
8980-390 

GSM: 041 681-584 
QM 041 765-113

produkcija lokalnega TV programa, 
dokumentarnih in promocijskih 
filmov, glasbenih spotov in _ 
video strani /A'
snemanje prireditev za interno 
uporabo in javno prikazovanje, z < # g
možnostjo sponzoriranja poinitß UidH 1
trženje in produkcija za gospodarsko 1*« *
interesno združenje lokalnih TV Slovenije
VHS, S-VHS, BETA SP ,

E-mail: atv.signal@siol.net

NAJBOLJ GLEDANA 
I LOKALNA TELEVIZIJA 

V SLOVENIJI
jjip$ ■

i____

OBJAVA NA ATVSIGNAL ZAGOTAVLJA POSLOVNI USPEH!
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© V TOKU DOGAJANJ

PRAZNIČNO (še kar) V TRBOVLJAH:
Dom svobode - Knjižnica TS
9. junija 2005 ob 17.00 uri podelitev bralnih priznanj 
Tonček Knjigoljub l.r. devetletke
V cerkvi Sv.Miklavža - loška cerkev:
ob 18.00 uri - NAŠEMU MESTU - koncert oddelkov 
kitare in flavte GŠ Trbovlje
V DUFS na Tereziji
ob 17.00 uri - počastitev občinskega praznika
V Zasavskem muzeju
ob 18.00 uri - spominski recital z Društvom zgodovinske 
resnice mobiliziranih Slovencev v nemško vojskol941- 
1945
V prostorih Strelskega društva Trbovlje:
10. junija 05 ob 18.00 uri - TEMATSKI VEČER - Trbovlje 
včeraj, danes, jutri
V Mestnem parku z Društvom slovenskih izgnancev
ob 18.00 uri - SLOVESTNOST ob 60. obletnici zmage nad 
fašizmom in vrnitvi slovenskih izgnancev 
Trboveljski balinarji:
11. junija 05 ob 9.00 uri-BALINARSKI TURNIR moških 
ekip na Partizanu, ženskih na DUT
Prosvetno društvo Čeče: 
ob 17.00 uri - TRADICIONALNO SREČANJE 
HARMONIKARJEV savinjsko-zasavske regije pri GD Čeče 
Občina Trbovlje na Mestnem trgu 4:
15. junija 05 ob 12.00 uri - ZASLON S PODATKI meritev 
onesnaženja zraka 
Karate klub Tika v OŠ IC:
Ob 18.30 uri - SLOVESEN ZAKLJUČEK sezone in 
razglasitev klubskih pokalnih zmagovalcev 
Mountainbike klub Trbovlje: Javor 2005
17. junija 05 ob 9.00 uri -trening za DIRKO V SPUSTU z 
gorskimi kolesi za slovenski pokal

ZASAVSKI ŽUPANI NA SD TRBOVLJE: 
ob 10.00 uri - družabno SREČANJE v prostorih SD 
Mat Kultra v mestnem parku
Dogajalo se bo ves dan, ob 18.00 uri - do 22.30 - festival 
kulture s pestrim izborom nastopajočih 
Društveni prostori invalidov:
18. junija 05 ob 15.00 uri - OTVORITEV novih prostorov 
na Ul. l.jumja 4
Galerija Relika v DD:
Ob 17.00 uri - odprtje RAZSTAVE likovnih del - 23.ex 
tempore in Forma viva 
Mat Kultra Na Kipah - AMD
Ob 20.00 uri - ROCK VEČER - koncert neuveljavljenih 
zasavskih skupin in predvajanje art filmov 
Pred Delavskim domom:
ob 20.00 uri - KONCERT Delavske godbe Trbovlje in 
Godbe na pihala iz Carlina - Italija 
Javor in navzdol:
19. junija 05 ob 11.00 uri - prva vožnja za Downhill JAVOR 
2005 ob 14.00 uri - FINALE DOWNHILL JAVOR 2005-ne 
glede na vreme
Na Tereziji v DUFST:
22. junija 05 ob 17.00 uri-PRAZNOVANJE 26.1etnice doma 
z odprtjem terapevtskega bazena

DOGAJANJA V ZAGORJU:
Gledališče:
9. junija 05 ob 19.30 uri - KOMEDIJA - Kadar mačke ni 
doma - Špas teater
Zelena terasa: prost vstop
10. junija 05 ob 21.00 uri - JAZZ VEČER - Katja Šulc 
kvartet
Župnijska cerkev Zagorje:
ob 20.00 uri - KONCERT v okviru X.mednarodnega
festivala komorne glasbe
Zasavski godalni orkester (Valvasorjevi večeri)
Velika dvorana DD:
17. junija 05 ob 19.30 uri - KONCERT : Komorni zbor AVE 
(Valvasorjevi večeri)
Zelena terasa:
ob 21.00 uri - JAZZ VEČER z Rok Weber Trio in Barbaro 
Čoki

PRIREDITVE V LITIJI:
Na igrišču na Rozmanovem trgu:
10. junija 05 ob 16.00 uri - VETER V LASEH- s športom 
proti drogi
MAT KULTRA-Ulični festival
11. junija 05 ob 10.00 uri - MAT KULTRA 
V avli občine:
13. junija 05 ob 18.00 uri - NAJIN SVET - Dragica in Jurij 
Kurillo - Otvoritev fotografske razstave 
Kulturni center:
15. junija 05 ob 17.00 uri - VALETA - OŠ Litija 
Grad Bogenšperk:
17. junija 05 ob 19.00 uri - PREDSTAVITEV PESNIŠKE 
ZBIRKE Gabrijele Hauptman ob glasovih Vokalne skupine 
učiteljev OŠ Litija z Vilijem Gučkom 
PA ŠE V HRASTNIKU (po mat kultri in rdečih revirjih) 
22.junija 2005 bo Srečanje diatoničnih harmonik slovenskih 
GŠ v hrastniški GŠ
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AKCIJA 139
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SKRITI ZASAVC - 1. DEL

Naš triletni možakar, ki se je postavil za 
rožni grm, je prejšnji mesec proslavil 45. 
rojstni dan. Že od otroških let živi v 
največji krajevni skupnosti hrastniške 
občine in zadnja tri leta to KS tudi 
predstavlja. Za sovaščane je verjetno že 
dovolj podatkov, da bodo lahko izpolnili 
Zasavčev kupon z njegovim imenom in 
priimkom. Verjetno pa tudi drugim ne 
bo treba odpirati Atlasa sveta, da bodo 
ugotovili, katera KS je to.

Pa si poglejmo, kako je v svoje lepem 
okolju doživljal otroštvo. »Zanimalo me 
je vse, kar se je vrtelo okrog 
tehnike.,.,«je povedal. S prijatelji so 
izdelovali lesene skiroje, rekli so jim 
»drdre«, enostavne vozičke, 
samokolnice...Še posebno adrealinska 
pa je bila pot v šolo. Če so hoteli priti na

go c cm □

HOTEL
TROJANE

HOTEL TROJANE 
RESTAVRACIJA 

"DIANA"

#3^

RESTAVRACIJA

” DIANA"

OPRA VICILO

Gospa Natalija Gerčar, ki je bila na 
večerji s skrito Zasavko Aledksandro 
Nagode, je zaposlena v Sint 
Trbovlje( in ne v Sinetu Hrastnik). 
Za napako se opravičujemo.

Uredništvo

avtobus, so se morali peljati preko Save 
z žičnico, cicko. Tudi na Srednjo 
elektrotehnično šolo v Trbovlje je moral 
po isti poti. Le da je bilo treba vstajati 
že pred peto uro. Pol ure čez hrib do 
cicke, prevoz čez Savo, do Hrastnika z 
rudarskim avtobusom, ki je vozil iz 
Krmelja pri Sevnici, in od tam z rednim 
avtobusom v Trbovlje.
Kaj je počel potem, ko je postal »velik«, 
pa drugič. F.M.

ODKRITI
SKRITI
MAJSKI
ZASAVC

je Slavko Jelševar
Nasmejan, delaven, aktiven na vseh 
področjih- Slavko Jelševar, seveda! To 
je naš majski skrivnostnež. Verjetno se 
vam je takoj posvetilo! Rokova srečna 
roka je med prispelimi pravilnimi 
odgovori izbrala Vinka Polca, Rove 12, 
Zagorje.
Vinko, čestitamo in nasvidenje na 
Trojanah, v Diani!

SLR.

ZASAVC 
naša spletna stran: 

http ://zasa vc.gaj ba.net 
e-pošta:

zasavc@email.si

KUPON 1/8
Oseba na sliki je:.....................................................................

Moji podatki:
Ime in priimek:...............................................................

Naslov:.................................................................
Telefon:..........................................................

Kupon pošljite na naslov: Časopis Zasavc, Cesta zmage 3, 1410 Zagorje
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MALI OGLASI
i------------------------

mali oglasi
Mali oglasi so za fizične osebe brezplačni in jih pošljite z naročilnico na naslov: Zasavc 
d.o.o., Cesta 20. julija 2c, 1410 Zagorje ob Savi. Uredništvo si pridržuje pravico skrajšanja 
oglasa in spremembe teksta brez obvestila naročnika. Pridržujemo si pravico, da zaradi 
zakonskih obveznosti.ne objavljamo oglasov, ki oglašujejo storitvene dejavnosti, če zraven 
ni priložena kopija osebnega dokumenta. Za pravne osebe so oglasi plačljivi!

L A
Prodam
Gliser Ranieri dolžine 4 m z motorjem 
Mercury 40 km s prikolico.
Tel.: 041 578 291

Oddam
V Zagorju, v stanovanjski hiši oddam v 
najem poslovni prostor 50 m2 s parkirnim 
prostorom in atrijem za 45.000,00 sit. 
Prostor je primeren tudi za stanovanje. 
GSM 041 420 019

Podarim
Prijaznega in pridnega nemškega ovčarja, 
starega eno leto in pol. Je svetlo rjave 
barve.
Tel. 051 417 821

Kozolec - dva okna , podarimo, za prevoz 
poskrbi obdarjeni-GSM : 041 774 723

Iščem
Mlajši moški išče iskreno, preprosto 
žensko, staro do 35 let, za pošteno zvezo. 
Če imate resne namene, pokličite na GSM 
031 836 378 ali pišite na: p.p. 40, 3312 
Prebold

Oddam
V Zagorju oddačm 50 m2 poslovnega 
prostora s parkingom in vrtom za mimo 
dejavnost. Možnost tudi stanovanje. GSM 
041 341 734

NAROČILNICA ZA 
BREZPLAČNI 
MALI OGLAS

Moj naslov (ni za objavo):

r 1

v____________ y

Iščem poslovnega partnerja brez 
finančnega vložka. Sem delaven in poln 
idej. Šifra Zasavčan 
-GSM 040 233 107

Prodam
Prodam njivo v izmeri 12 x 80 m - ob 
asfaltirani cesti Ojstro-Čeče.
Tel.03 56 28 662
i

Ponujam
V Trbovljah nudim kakršnokoli pomoč 
bolnim in ostarelim na njihovem domu. 
GSM 040 233 107

Iščem
Moški (49) išče žensko za skupno 
življenje- najraje s svojo hišo ali kmetijo. 
Otroci niso ovira.
Šifra: Zasavčan

Iščem delo kot hišnik vzdrževalec. Imam 
znanje iz zidarstva, slikopleskarstva, 
vodovodarstva, električarstva. Šifra: 
Zasavčan -GSM 040 233 107

Zaposlimo
- kuharja za delo v restavraciji in 

pizzeriji na relaciji Rimske 
toplice - Hrastnik
gsm 041 322 889

- zaposlimo strojnika gradbene 
mehanizacije
tel 03 56 48 043 gsm 041 625 913

- zaposlimo mehanika za popravilo 
gradbene mehanizacije
tel 03 56 48 043 gsm 041 625 913

AGM NEMEC Primož s.p.,
Sedraž 3, 3270 Laško

C «C
nePRimičninE

Ulica 1. junija 7,1420 Trbovlje 
Tek: 03 56 26 242 
Fax: 03 56 32 242 

GSM: 031 359 725 in 
031 359 726

TRBOVLJE, garsonjera, 26,50 
m2,1. 1978, CK, toplovod, 
zasteklen balkon; 
cena: 5.400.000,00 SIT

TRBOVLJE, dvoinpolsobno, 48,50 
m2,1.1961, CK, balkon, 2. 
nadstropje, takoj vseljivo; 
cena: 8.500.000,00 SIT

HRASTNIK, dvosobno, 61,20 m2, 
1. 1975, CK, balkon, opremljeno, 
takoj vseljivo; 
cena: 8.800.000,00 SIT

PREŠERNOVA DRUŽBA
Samostojna in neodvisna založba

tel.: (01) 420 27 00, www.prdr.com

V Trbovljah iščemo poslovni 
prostor za komercialno 

dejavnost v velikosti 25m2. 
K sodelovanju vabimo tudi pet 

referentov za delo 
v klicnem centru. Nudimo 

zagotovljeno urno postavko 
in prilagodljiv delovni čas. 

Pokličite na 
tel. 031 379280.
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NAŠA BODOCNOST-UTRINKI

Kot kamenčki padamo v jezera duš drug drugega...
(Joan Borysenko)

Zadnji majski dnevi in prvi junijski so nas obogatili za trinajst 
naslednikov - šest jih je nežnega spola in sedem močnejšega 
- čeprav...no, ja, naj jim bo, fantom tokrat so v večini...

23. 05. 2005
Manca Prašnikar, Šemnik 1, Izlake - hči Blažka Omahne

24. 05. 2005
Mojca Ferne, Brezovo 11, Gabrovka, Litija - sin Nejc Ferne 
Jerič

25. 05. 2005
Andreja Kurbus, Savinjska cesta 9a, Trbovlje - sin Andraž 
Stanič
Jasmina Omanovič, Trg Franca Fakina 36, Trbovlje - sin 
Admir Jukan

26. 05. 2005
Nataša Mrežar, C. Otona Župančiča 13 a, Zagoije - sin Mark 
Zmrlak

27. 05. 2005
Barbara Galič, Gimnazijska c. 4, Trbovlje - sin Gašper

28. 05. 2005
Admira Nuhanovič, Pot Franca Pušnika 11, Hrastnik - hči 
Gabrijela
Klementina Razboršek, Brezje 11, Čemšenik - sin Miha 
Bervar
Beti Martinčič, Sallaumines 9a, Trbovlje - hči Eva Vengust

29. 05. 2005
Lidija Starina, Leskovec 4, Šentjanž - hči Zala Ostrovršnik 

31. 05. 2005
Renata Magaš, Ribnik 20, Trbovlje - sin Miha Vodišek 

01. 06. 2005
Maruša Forte, Cesta Borisa Kidriča 2 a, Zagoije - hči Kiara 
Mam

05. 06. 2005
Elizabeta Jokan, Sallaumines 4b, Trbovlje - hči Lucija Mejač 

ISKRENE ČESTITKE !

V soboto, 28.maja in v nedeljo, S.junija 2005, je bilo na Dolu v 
cerkvi sv. Jakoba zelo slovesno in živahno. Najprej je dobilo 
zakrament svete birme trideset birmancev z Dola in 
Hrastnika, ki jih je birmal mariborski škof Franc Krambergar. 
Poleg dolskega župnika Franca Ornika je bilo v cerkvi 
sv.Jakoba še devet drugih dekanijskih duhovnikov. V nedeljo 
pa je dobilo prvo sveto obhajilo šest otrok.

Slika in besedilo: Fanči Moljk
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MKFISTOVA RAZMIŠLJANJA
Lepljivo in osladno popoldne
Človek nikoli ne ve, kaj se mu lahko že čez hip zgodi. V trenutku 
lahko zabredeš v nepričakovano sranje.
Pred nekaj dnevi, okrog 18 ure, se je Bruno odpravil na sprehod 
po mestu. Prvič v letošnjem letu so temperature zraka presegle 30 
stopinj. Že po nekaj korakih je začutil rahlo potenje. Majica je 
postajala mokra. Kot z lepilom prepojena je objemala njegovo telo. 
Nič se ni vznemirjal zaradi tega. »Normalno je, da se zaradi vročine 
človek poti,« je pomislil. »Eden bolj, drugi manj«.
Med hojo je Bruno na drugi strani ulice opazil mično dekle. Le 
kakšen moški bi bil, če oči ne bi usmeril proti mikavno oblikovani 
mladenki. Ne zaradi grešnih misli. Zaradi občudovanja lepote, ki ji 
jo je podarila narava, se je vznemiril možakar.
Kazen je sledila še preden je uspel z očmi registrirati njeno bujno 
figuro v celoti. Levi podplat njegovega obuvala se je dobesedno 
prilepil za pločnik. Obstal je. Precej moči je moral uporabiti, da mu 
je uspelo za nekaj centimetrov dvigniti stopalo. Nekdo je, očitno iz 
svoje ustne votline, izpljunil na pol prežvečeno dvojno dozo 
žvečilke. Bruno pa je v svoji neprevidnosti zabredel v nastavljeno 
past. Včasih bi lahko natančno ugotovil krivca, vsaj po letih. Žvečili 
so bolj ali manj mladi. Dandanes pa vsi premetavajo po ustih lepljivo 
sladko snov, tako se je med ljudmi udomačilo žvečenje in redki so 
tisti, ki prežvečeno snov odložijo v smetnjak. Morda jo je na pločnik 
izpljunil kakšen smrkavec ali pa upokojenec. Kakor koli že, Bruno 
se je prilepil na asfaltno podlago.
Ko mu je uspelo ločiti podplat obuvala od pločnika, je po eni nogi 
odskakljal proti robu trotoarja, kjer je na ostri betonski plošči 
poskušal odstraniti nadležno reč. Trdovratno se je lepljivo-sladka

zmes držala usnjenega dela garderobe. Večina lepljivega balasta 
se je le razmazala po podplatu. Zapustiti pa čevlja ni hotela. 
Trdovratno se je upirala odstranitvi. Možakar je ugotovil, da je 
sprehoda za tisti dan konec. Odpravil se je proti domu, kjer je 
nameraval docela opraviti z neprijetnim vsiljivcem. Pri hoji pa je 
imel težave. Desna noga je prehitevala levo, ki je zaradi zavornega 
delovanja žvečilke zaostajala. Brunu je sicer prijetni dan začel 
presedati.
Ves preznojen od vročine in jeze zaradi nepredvidenega dogodka 
je obutev pustil pred vrati stanovanja, sam pa se je slekel in odšel 
pod prho. Curek mlačne vode je osvežil njegovo preznojeno telo in 
ohladil jezno dušo. Posadil je svojo rit v fotelj in se odločil zabavati 
ob TV ekranu. Z zaslona je vanj zrl obraz znanega politika s 
prikritim, ciničnim nasmeškom. Govoril je o privatizaciji zdravstva 
in zagotavljal, da bodo spremembe v zdravstvu vsem pacientom v 
korist. Za njim je svojo vlogo vrhunskega cinika ponovil še drugi, 
ki je govoril o davčni reformi. O poenotenju davčnih stopenj se je 
razgovoril kujon in tudi on poudarjal, da bo davčna reforma vsem 
državljanom Slovenije omogočila boljše življenje. »Pa še socialni 
transferji bodo višji,« je podkrepil svoje trditve osladni govorec. 
»Vraga bo. Če nekomu nekaj daš, moraš drugemu vzeti,« je 
zarobantil Bruno.
Njegov goli hrbet se je zalepil ob fotelj tako, kot stopalo na ulici, 
tistega popoldneva, med sprehodom. Kot, da bi ga kdo celega odel 
v raztegljivo, osladno in lepljivo snov, se je mu je zdelo.
Bruno se je še enkrat odpravil pod prho. Tokrat je moral s sebe 
očistiti balast lažnih obljub. V vodi je našel, že drugič ta dan, beg 
pred realnostjo in duševni mir.

Mefisto

ZASAVSKI FRKERJI IN AIJFKIKSARJI
ENA OSEBA HUDO POŠKODOVANA
Dne 29.5. ob 13.30 uri so policisti obravnavali prometno nesrečo na 
glavni cesti Trbovlje-Hrastnik. Voznik avtomobila je vozil v smeri 
proti Hrastniku ter zaradi nepravilnega prehitevanja trčil v levi bok 
vozila pred seboj, ki ga je zaradi trka začelo zanašati po vozišču. 
Zatem se je vozilo prevrnilo na streho ter drselo še okoli 70 metrov. 
Pri tem je bila ena oseba hudo poškodovana, tri pa lažje. Zoper 
povzročitelja bo podana kazenska ovadba.

PIJANOST NI “ZDRA VA ’’
Dne 4.6. ob 2.00 uri je pijan voznik vozilpo Ulici 1. junija v Trbovljah 
in tam zaradi prevelike hitrosti trčil v parkiran avto, poškodoval 
obcestne količke in lokal ob cesti. Sodniku se ne bo izognil. Le 23 
minut kasneje je prav tako pijan voznik z veliko hitrostjo pripeljal 
skozi naselje Bevško in tam trčil najprej v barako ob cesti, nato pa 
še v parkiran osebni avtomobil. Sledi srečanje s sodnikom.

NAŠLI SO GA
Dne 29.5. ob 04.48 uri je bilo sprejeto obvestilo o tatvini glasbenega 
stolpa iz odklenjene garaže na Nasipih. Policista sta prijela 
osumljenca in mu predmet zasegla. Podana bo kazenska obvadba na 
sodišče.

POVOZIL GA JE ALKOHOL
Dne 31.05. ob 20.38 uri je na PP Trbovlje poklicala občanka, češ da 
pri občini Trbovlje na cesti leži moški, kida je bil po vsej verjetnosti 
povožen. Patrulja je na kraju ugotovila, da je moškega »povozil« 
alkohol, zaradi česar je padel po cesti in tam obležal. Z reševalnim 
vozilom je bil odpeljan v ZD, srečal se bo tudi s sodnikom.

ROMI NA POHODU
Dne 5.6. ob 19. uri so bili policisti obveščeni, da so do stanovanjske 
hiše v Mihelci, KS Primskovo v Litiji prišli Romi, in sicer ženska z 
otrokom, dva moška v starosti od 25 do 30 let in en mlajši moški, ki 
so nato oškodovancu nasilno iz roke iztrgali denarnico in mu vzeli 
denar ter mu denarnico vrnili, nato pa so se odpeljali z dvema 
osebnima avtomobiloma črne in bele barve v smeri Temenice. Vse, 
ki karkoli vedo o tem kaznivem dejanju prosimo, da pokličejo na PP 
Litija telefon 890-02-84 ali na številko 113 oz. na številko 080-12- 
00, ki zagotavlja anonimnost klicev.

UJELI »KREDITARJA «
Dne 3.6. ob 19.20 uri so policisti obravnavali goljufijo na enem izmed 
bencinskih servisov v Litiji. Policisti so ugotovili, da sta dve osebi 
plačali blago s kreditno kartico, ki je bila pred tem ukradena na 
območju Zagorja ob Sa vi. Neznanca so nato policisti izsledili na vožnji 
proti Zagorju. Zoperobe osebi bodo policisti podali kazensko ovadbo 
zaradi suma storitve kaznivega dejanja tatvine ter kaznivega dejanja 
goljufje.

ZASEG PREPOVEDANE DROGE
Dne 1.6. ob 14.30 uri so policisti med nadzorom cestnega prometa 
ustavili voznika osebnega avtomobila s še dvema potnikoma. Med 
varnostnim pregledom so policisti vozniku zasegli tri bele tabletke 
za katere sumijo, da je prepovedana droga ter jih poslali na analizo. 
V primeru, da bo ugotovljeno, da je to dejansko prepovedana droga, 
bodo policisti napisali obdolžilni predlog.
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že za 4.990.000 SIT

Pameten, varen, udoben, funkcionalen. Novega Passata z novim načinom 
zagona motorja, klimatsko napravo, elektronsko parkirno zavoro, zavorno 
asistenco. ESP, ABS in ASR, zadnjimi lučmi v tehniki LED ter štirivodilno 
zadnjo premo serijsko lahko doživite na testni vožnji.

Vabljeni v naš salon!

Novi Passat

Slovenski šampion.

S2^=s?=

že za 3.990.000 SIT

Enkrat šampion, za vedno 
šampion. Golf Champion 
1.9 TDI za 3.990.000 SIT.

Golf Champion

že za 1.990.000 SIT
Pomirjujoče varen. Vznemirljivo lep. 
Presenetljivo ugoden.

Novi Polo a

GOCD
Z Malgajem do

vikenda na morju!
Vr m

i
Prvih 10 kupcev vozila Audi A4, modelsko leto 2004, sodeluje v 
nagradnem žrebanju za vikend paket na morju za 2 osebi v hotelih 
Morje v Portorožu. Akcija traja od 27.5.2005 do 30.6.2005. Žrebanje bo 
4.7.2005, rezultati bodo objavjjeni na spletni strani www.mnlgaj.sl.

Malgaj d.o.o.,
Gabrsko 30 1420 Trbovlje 
prodaja: 03/56-33-155, 
servis: 03/56-33-160

Malgaj
TRSOV L J E »



Z Banko Zasavje in podj 
do stanovanja

v objektu Ma

Celje - skladišče
J D-Per

6/2005

5000017073,11 COBISS o

s posebno ugodno ponudbo 
stanovanjskih kreditov


